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1. Het college gaat akkoord met de brieven aan de commissies over de stand van zaken
openstaande actiepunten (moties, amendementen, toezeggingen).

2. Het besluit heeft geen financiële consequenties
3. De betrokkenen ontvangen na besluitvorming informatie over dit besluit
4. De brieven worden ter bespreking in maart gestuurd naar de commissies.
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Afdoening moties, amendementen en toezeggingen 2006-2010
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2010

DOEL: Besluiten
Het college geeft met bijgevoegde brieven (één brief per commissie) de stand van zaken per eind januari
2010 aan van de openstaande actiepunten. Deze actiepunten zijn voortgekomen uit moties,
amendementen en toezeggingen gedaan in de raadsvergaderingen en commissievergaderingen in de
periode 2006 – 2010. Per actiepunt wordt de conclusie gegeven: ‘afgedaan’ of ‘door te geven’. Waar
mogelijk is een planning voor de afdoening aangegeven.

N.a.v. de bespreking met de commissies op 4 maart kunnen hier nog wijzigingen in ontstaan.



Gaarne bij beantwoording ons kenmerk vermelden.
Bezoekadres: Grote Markt 2, Haarlem
www.haarlem.nl

Geachte heer, mevrouw,

Het college heeft op 17 november 2009 afgesproken dat zij de afdoening van moties
en toezeggingen in begin 2010 wil bespreken met de commissie teneinde voor de
verkiezingen zoveel mogelijk actiepunten af te doen. Onderstaand treft u een
overzicht aan van alle in de commissie Samenleving openstaande actiepunten met
een voorstel hoe met het actiepunt om te gaan. In de commissie van maart kan aan
de hand van deze lijst worden afgesproken welke actiepunten aan de volgende raad
en college worden doorgegeven.

51 Dak- en thuislozenbeleid HM
Effecten beleid voor dak- en thuislozen: een nadere analyse vanaf 2004 zal worden
gemaakt van de bijzondere klantengroepen, zoals dak- en thuislozen, in Haarlem
t.o.v. andere steden.
Dit is opgenomen in deel nota’s Stedelijk Kompas en vastgesteld in de Raad op 17
december 2009.
Conclusie: Afgedaan

153 Voedselbank HM/JN
Motie Broodnood: college wordt opgedragen actief te zoek naar een geschikte
oplossing voor de huisvesting van het distributie- en opslagpunt van de
Voedselbank. Cie Samenleving dec.2008: wat gebeurt er na één jaar huisvesting in
de Fietzfabriek?
Zie antwoord bij actiepunt 1179.
Conclusie: Afgedaan
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381 eenzaamheid HM
Toezegging bij ingetrokken motie om een offensief aan te gaan tegen eenzaamheid
van ouderen in wijken. Het college geeft aan de motie aan te houden tot een beter
beeld is verkregen van dit vraagstuk.
582 Ouderenbeleid HM
Opstellen van integrale nota ouderenbeleid 2007-2010. Dit mede ivm uit te voeren
gezondheidsonderzoek, verkleinen v/d sociaal economische gezondheidsverschillen
en invoering v/d WMO. Aandacht wordt besteed aan voorlichting aan ouderen over
inkomensondersteuning en het, waar nodig, verbeteren van hun financiële positie.
1315 Ouderen HM
Voor de begroting 2010 beleidsnota "Ouderen" voorleggen
1414 Ouderenwerk HM
Wethouder zegt nota Ouderenwerk toe januari 2010
Deze actiepunten worden meegenomen in de nota Ouderenbeleid. Besluitvorming is
gepland in april 2010, na inspraak door de WMO-raad.
Conclusie: door te geven

431 overdracht kleedaccommodaties MD
Wordt apart raadsvoorstel aan de commissie voorgelegd (zie ook nr. 737 herhaling
deze toezegging op 1/11/07 en 20/12/07)). Cie Samenleving dec.2008: actief laten,
hangt af v/d uitkomst v/d bijeenkomst met sportverenigingen.
In verband met btw belaste verhuur van de sportaccommodaties ligt het niet langer
in de bedoeling de accommodaties over te dragen aan de verenigingen. Dit wordt
meegenomen in voorstel Raad inzake overdracht kleedaccommodaties. Behandeling
is gepland 2e kw 2010.
Conclusie: door te geven

439 welzijnswerk HM
De commissie ontvangt binnenkort een nota over welzijnswerk in de wijken
De nota "Welzijnswerk op orde"(2009/197262) is 19 november behandeld en de
nota "Welzijnswerk klaar voor de toekomst" is ter informatie aan de commissie
toegezonden. Behandeling vindt plaats na het stadsgesprek op 20 januari in de
commissie van 4 februari.
Conclusie: Afgedaan

566 beleidsplan WMO HM
In de beleidsnota zal een overzicht worden opgenomen van de geldstromen (wat wel
en niet is gelabeld) (Verzoek van VVD). Actiepartij (4-12-2008): niet geheel
duidelijk.
Het Beleidsplan WMO is behandeld in cie 16-10-2008 en raad 30-10-2008 (2008
159348). De uitvoering is opgenomen in de begroting 2009 resp. 2010 (programma
3 en 4). Via de Bestuursrapportages worden commissie en raad geïnformeerd over
de financiële stand van zaken.
Conclusie: Afgedaan

583 Gezondheidspreventie HM
Conform 'Gemeentelijke gezondheidsbeleid 2007-2010' (en toezegging aan cie)
opstellen van nota 'Gezondheidspreventie 2008-2010' conform
rijksbeleid,gezondheidsonderzoek en de adviezen van de GGD. Bijzondere
aandacht naar terugdringen alcoholmisbruik en overgewicht bij met name
jongeren. Uiterlijk december 2007.
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Voor de aanpak van de problematiek bij jongeren (alcohol en drugs) wordt een
beleidsnota opgesteld. Deze wordt vastgesteld in 2010.
Conclusie: door te geven

603 Stedelijk kompas HM
In het Stedelijk Kompas zullen per doelstelling de prestatie-indicatoren worden
opgenomen
De prestaties zijn opgenomen in de nota’s Stedelijk en Regionaal Kompas en
vastgesteld in de raad van 17 december 2009.
Conclusie: Afgedaan

604 Plan van aanpak maatschappelijke opvang HM
Een apart stuk specifiek voor jongeren zal worden opgenomen in het Stedelijk
Kompas
N.a.v. de nota’s Stedelijk en Regionaal Kompas wordt een deelnotitie over
zwerfjongeren opgesteld; behandeling is gepland in tweede kwartaal 2010.
Conclusie: door te geven.

821 OV-taxi HM
Een voorstel voor verbetering zal worden voorgelegd aan de commissie (PvdA)
In nauwe samenwerking tussen de gemeenten in de regio Zuid-Kennemerland/
IJmond en de provincie wordt op dit moment gewerkt aan de aanbesteding van de
OV-taxi. De nieuwe concessie moet ingaan per 1 januari 2011. In de voorbereiding
van de aanbesteding wordt het consumentenplatform (officieel adviesorgaan in de
huidige concessie t.b.v. ouderen en mensen met een beperking) nauw betrokken
evenals de Wmo-raden in beide regio's..

Op 14 december 2009 heeft de regionale stuurgroep OV-taxi (wethouders alle
gemeenten + gedeputeerde van de provincie) het nieuwe concept Programma van
Eisen vrijgegeven om in te brengen in de verschillende colleges van B&W en
Gedeputeerde Staten van de provincie Noord-Holland. Parallel wordt het PvE voor
advies verzonden aan het consumentenplatform en voor een reactie aangeboden aan
de Wmo raden in de regio. De wijze waarop verschilt per gemeente i.v.m. de eigen
regelgeving. Voor de Wmo raden en het consumenten-paltform wordt een
bijeenkomst georganiseerd waarin het concept PvE wordt beproken en vragen
gesteld kunnen worden.
Het opstellen van de vervolgdocumenten (bestek, contract, e.d.) om tot de feitelijke
aanbesteding te komen ligt in handen van de provincie maar komt tot stand in
samenwerking met de gemeenten. Het aanbesteden van een Openbaar
Vervoersproduct is voorbehouden aan de provincie.

De grootste wijziging t.o.v. het huidige PvE / huidige concessie is dat i.o.m. de
Provincie de verantwoordelijkheid voor het Wmo -gedeelte van het CVV meer in
handen komt te liggen van de gezamenlijke gemeenten. Hierdoor worden de directe
sturingsmogelijkheden van gemeenten vergroot.

De verwachting is dat met de voorstellen tot verbetering vanuit de Wmo-raden,
consumentplatform, cliëntenorganisaties, gemeenten en provincie en het leggen van
meer verantwoordelijkheid bij de zijde van de gemeenten er een verbeterslag te
behalen is m.b.t. het product OV-taxi ofwel het collectief vraagafhankelijk vervoer
(CVV) voor ouderen en mensen met een beperking.
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Daarnaast hebben de gemeenten en provincie met elkaar afgesproken in de periode
tot de nieuwe aanbesteding te bezien wat er nog te verbeteren valt binnen de kaders
van de huidige concessie. Enkele maatregelen zijn al genomen;

1. Taxipoints bij ziekenhuizen
2. Bloktijden bij drukte
3. Ritten >5 zones hebben een 24 uur vooraanmeldtijd
4. Aangepaste meldtekst bij klachtennummer
5. Klachten kunnen ook per email ingediend worden
6. Bestellen rit per internet
7. Nieuwe folder met begrijpelijke tekst
8. "warme" (=persoonlijke) terugbelservice, als chauffeur in de buurt van

het ophaaladres is
9. verbetering stijl beantwoording klachten

Conclusie: Afgedaan

896 Nota Ontmoeten, verbinden en meedoen HM
De wethouder zegt toe dat de uitwerking van deze nota in diverse deelnota's
(uitwerkingsvoorstellen) ter accordering aan de Raad worden voorgelegd (PvdA)
Nota is vastgesteld in Raad van 30 okt.2008. In de nota is vastgelegd dat er
uitwerkingsnota’s volgen op de diverse deelgebieden. Er zijn inmiddels deelnota's
opgesteld (Mantelzorg, Haarlem Kompas en Regionaal Kompas) of in
voorbereiding (o.a. Vrijwilligerswerk).
Conclusie: Afgedaan

923 Sportdeelname MD
Tijdens expertmeeting over sportdeelname jongeren zegt wethouder toe rond
jaarwisseling met notitie te komen met overzicht van de impulsen van de door raad
genoemde accenten en waarin relatie wordt gelegd met bevorderen van bewegen
door de inrichting v/d openbare ruimte.
De nota ‘Haarlem sport’ is vastgesteld in Raad 17 dec.
Conclusie: afgedaan

924 Buitenschoolse opvang – MD
Uitgezocht zal worden wat gedaan is met het éénmalig budget van € 5 miljoen, via
het gemeentefonds, om de wachtlijsten in de buitenschoolse opvang op te lossen.
Er is geen sprake van een éénmalig budget van € 5 miljoen (Conclusie Afgedaan).
Het onderzoek naar de wachtlijsten loopt en komt binnenkort beschikbaar.
Conclusie: door te geven

930 Begeleiding medische indicatie MD
Nagegaan zal worden welke begeleiding de kinderen met een sociaal-medische
indicatie krijgen in de groepen van het peuterspeelzaalwerk (SP)
Dit onderdeel wordt meegenomen in de evaluatie van de herijking
peuterspeelzaalbeleid. Dit staat op de termijnagenda 2010 (april)
Conclusie: afgedaan.

931 Evaluatie WSW-raad HM
Na een jaar zal, in samenwerking met de OR en cliëntenraad, een evaluatie WSW-
raad worden gehouden
De Wsw-raad heeft een evaluatie over het eigen functioneren uitgevoerd. In overleg
met de Wsw-raad zend ik u in maart de evaluatie toe.
Conclusie: door te geven
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957 Huisvesting gezin met 2 gehandicapte kinderen HM
Wethouder zegt toe na afronding van deze kwestie de raad hierover te zullen
informeren.
Het betreffende gezin is met in gang van 1 oktober 2009 verhuisd naar een volledig
aangepaste woning in een andere gemeente. Deze woning voldoet volledig aan het
programma van eisen zoals opgesteld voor de benodigde woningaanpassingen voor
de twee gehandicapte kinderen.
In november 2009 is de woning definitief afgeschouwd in aanwezigheid van de
betreffende familie, de woningbouwcorporatie, de nieuwe gemeente en de gemeente
Haarlem. De conclusie was dat alles is opgeleverd volgens het programma van
eisen.
Alle dossiers/lopende voorzieningen zijn inmiddels overgedragen aan de nieuwe
gemeente.
Conclusie: Afgedaan

967 DOCK HM
Een notitie zal worden opgesteld waarin de vraagstelling wordt vermeld die ten
grondslag ligt aan de opdracht aan DOCK inzake de vernieuwde vorm van het
prestatieplan van die organisatie (PvdA)
Inmiddels zijn prestatieplannen opgesteld voor 2008 en 2009 en besproken in de
commissie.
Conclusie: afgedaan

969 Evaluatie schuldhulpverlening HM
Na ongeveer anderhalf jaar zal een evaluatie worden uitgevoerd (VVD)
De evaluatie preventie schuldhulpverlening wordt in februari aan de commissie
gezonden.
Conclusie: Afdoen in maart of door te geven.

972 Bedden noodopvang HM
Nagegaan zal worden of de bedden voor de noodopvang structureel kunnen worden
ingezet (PvdA)
Dit is opgenomen in prestatieplan van het Leger des Heils, de noodbedden worden
structureel
Conclusie: Afgedaan

989 Stedelijk kompas HM
In septembert levert wethouder Van der Molen een up-to-date planning van de 4
deelnota's
Besluitvorming is afgerond in raad 17 december 2009.
Conclusie: Afgedaan

992 City-stewards HM
De commissie ontvangt een rapportage over de stand van zaken introductie city-
stewards
Het B&W-besluit (reg.nr. SZW 2009/ 199299) is in de commissie van november
behandeld.
Conclusie: Afgedaan
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1019 Drugsbeleid – HM
College wordt verzocht te rapporteren over acties die tot nu toe ondernomen zijn op
het gebied van verruiming wettelijke maatregelen in kader van drang en dwang
(2008-K8/3)
Eind 2009 is het Veiligheidshuis opgericht. De regie vanuit de gemeente d.m.v.
onder meer casusoverleggen over 'veelplegers' en 'nazorg ex-gedetineerden' vindt
hier plaats. Daarnaast heeft de gemeente zich ingezet voor de GAVO,
Geïntegreerde Aanpak Verslavingsproblematiek en Overlast. Het betreft hier de
(na)zorg voor mensen met een gecombineerde problematiek, psychiatrie en
verslaving. In het prestatieplan 2010 van de Brijderstichting zijn hiervoor 2
zorgcoördinatoren voorzien. Voor de financiering na 2011 is een bijdrage van het
Ministerie van Justitie voorzien.
Bovenstaande maatregelen zijn in afwachting van de verruiming van de wettelijke
maatregelen gerealiseerd. De wet BOPZ die hierop betrekking heeft wordt
vervangen door een nieuwe wet, die op dit moment ter bespreking voorligt in de
Tweede Kamer.
Conclusie: Afgedaan

1024 Structuurvisie Maatschappelijke Voorzieningen HM/JN
College wordt opgedragen per wijk, buurt en stadsdeel aan te geven wat minimaal
gewenst is aan "ontmoetingsplekken" zodat bij uitwerking beleid er heldere visie
ligt, van waaruit keuzes gemaakt kunnen worden. (2008-K8/17)
De nota Haarlem Sociaal op de kaart is gereed; behandeling in commissie van 21
januari (met commissie ontwikkeling)
Conclusie: Afgedaan

1046 Evaluatie Verordening maatschappelijke ondersteuning HM
College wordt verzocht de Verordening voorziening maatschappelijke
ondersteuning (in werking sinds 1 januari 2007) zo spoedig mogelijk te evalueren,
maar in ieder geval zo dat eventuele aanpassingen op 1 januari 2009 in kunnen
gaan (motie 8/1)
Er is een nieuwe Verordening voorzieningen maatschappelijke ondersteuning
gemeente Haarlem 2010 (Vvmo 2010) opgesteld, nadat de “oude”verordening is
geëvalueerd. De vaststelling van de nieuwe verordening door de Raad heeft
plaatsgevonden op 17 december 2009.
Conclusie: Afgedaan

1073 Strategie stadsdeelorganisatie HM
Begin 2009 zal discussie gevoerd worden over vraag hoe de stadsdeelorganisaties
meer vraaggestuurd vanuit de bevolking en de raad kunnen gaan werken. Hierbij
wordt betrokken de vraag of stadsdeelorganisaties wijk- of doelgroepgericht
moeten werken (VVD)
De gevraagde discussie heeft plaatsgevonden op 5-2-2009. In de nota’s over
Welzijn (Welzijn op orde en Welzijn klaar voor de toekomst) is hier rekening
meegehouden.
Conclusie: Afgedaan

1075 Scholenbouw 023 MD
Regelmatig zal een voortgangsrapportage van de scholenbouw in 023 worden
verstrekt (D66)
Dit gebeurt via de Bestuursrapportages, tweemaal per jaar.
Conclusie: Afgedaan
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1078 Moedercentrum HM
Teruggekomen zal worden op de actuele huisvestingssituatie van moedercentrum
Doenja. Ook het boekje van DOCK waarin de jaarrekening is opgenomen zal
worden toegezonden aan de commissie (PvdA)
Het centrum Doenja is inmiddels gehuisvest in vm Hamelinkschool. Ook is opvang
in ZuidParker geregeld.
Conclusie: Afgedaan

1097 Voortgangsrapportage Wmo HM
Door middel van halfjaarlijkse voortgangsrapportages (als de rapportage Kiezen
voor Jeugd) zal verantwoording afgelegd (PvdA).
Met ingang van 2010 zal twee keer per jaar, parallel aan de Bestuursrapportages,
gerapporteerd worden over de voortgang van uitvoering van het Wmo-beleidsplan.
Conclusie: afgedaan

1099 vraaginzet sdo's HM
In januari zullen de prestatieplannen 2009 als bespreekpunt worden geagendeerd.
(VVD)
Prestatieplannen zijn besproken in de cie van 26 febr. 2009 (Haarlem Effect) en op
7 mei (DOCK en Haarlem Zuidwest). Vervolg is opgenomen in nota’s ‘Welzijn op
orde’ en ‘Welzijn klaar voor de toekomst’
Conclusie: Afgedaan

1102 Wonen en ondersteunende begeleiding HM/JN
Een onderzoek verrichten naar mogelijkheden op gebied van wonen i.c.m.
ondersteunende begeleiding, waar nodig met wooncorporaties en zorgaanbieders in
de stad. Onderzoek gaat over haalbaarheid en betaalbaarheid en de evt. wenselijk
vorm. De uitkomsten worden voorgelegd aan de commissie Samenleving waarna
mogelijk realisatie kan plaatsvinden. (motie 12/3)
De uitvoering is i.v.m. prioritering vertraagd. Het beleidskader Ondersteunende
Begeleiding wordt in het 3e kwartaal 2010 vastgesteld.
Conclusie: door te geven

1103 Stimuleringsfonds WMO HM
In het leven roepen van een stimuleringsfonds zodat initiatieven van bewoners
daadwerkelijk ondersteund kunnen worden. Dekking komt t.l.v. programma 4,
aanleggen van criteria wanneer beroep gedaan kan worden op het fonds en deze
voor te leggen aan de commissie. In overleg met commissie de grootte van het fonds
te bepalen en de effecten in de voortgangsrapportage WMO te benoemen. (motie
12/5)
Het verzoek om een apart fonds is niet nodig. Er bestaan reeds diverse budgetten
voor ondersteuning van bewonersinitiatieven. Een reactie in de vorm van een
toelichting op deze budgetten heeft vertraging opgelopen. Een toelichting volgt in
1e kwartaal 2010.
Conclusie: door te geven

1124 Evaluatie inburgering HM
Bij de evaluatie inburgering wordt betrokken wat fout is gegaan, teneinde daarvan
te leren en het beleid in de toekomst te kunnen verbeteren (PvdA). Ook andere
fracties kunnen doorgeven welke onderwerpen zij in de evaluatie wensen terug te
zien.
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De evaluatie staat gepland voor behandeling in februari, voordat op 18 februari over
dit onderwerp een raadsmarkt wordt gehouden.
Conclusie: Afgedaan

1154 Aanbesteding huishoudelijke hulp HM
Op 5 februari zal aangegeven worden hoe de financiële rapportages kunnen
worden ingepast in de gemeentelijke P&C-cyclus
Inmiddels is de rapportage over de stand van zaken uitgaven hulp bij het
huishouden een vast onderdeel van de planning en control cyclus. Per 1 oktober
2009 zijn ten behoeve van hulp bij het huishouden, nieuwe overeenkomsten
afgesloten. Bij de inschatting van het uitgavenniveau hulp bij het huishouden in de
gemeentelijke planning en control cyclus wordt enerzijds gebruik gemaakt van
financiële (factuur)informatie van de zorgaanbieders en anderzijds informatie over
de afgegeven indicatiebesluiten door de gemeente.
Conclusie: Afgedaan

1164 DOCK BS
Burgemeester zegt toe te zullen komen met een analyse van de problemen in het
welzijnswerk en met oplossingsrichtingen.
Analyse en oplossingen maken deel uit van de nota "Welzijnswerk op
orde”(2009/197262) op 19 november in commissie behandeld, en de nota
"Welzijnswerk klaar voor de toekomst" die na het stadsgesprek op 20 januari in de
commissie van februari staat gepland.
Conclusie: Afgedaan

1178 Voedselbank HM
Het college zal de bestanden van de Voedselbank laten vergelijken en de resultaten
(incl. conclusie) zullen aan de raad worden voorgelegd. (Motie B9/036)
In februari ontvangt u de brochure armoedebeleid in Haarlem, waarin wij met een
aantal Haarlemse organisaties afspraken hebben gemaakt ten aanzien van de
gezamenlijke aanpak van de armoedebestrijding. Hierin is dit actiepunt
meegenomen.
Conclusie: Afgedaan

1179 Verhuizing Voedselbank HM/JN
College wordt gevraagd de Voedselbank zo lang mogelijk op de huidige locatie te
laten zitten en afspraken te maken met eventuele koper over het gebruik van
Fietsznfabriek door Voedselbank tijdens periode van planontwikkeling. (Motie
B9/037)
De Voedselbank kan voorlopig (tot verkoop van de panden) in de vm.
Fietsznfabriek gehuisvest blijven. Het contract met de voedselbank wordt steeds
met een half jaar verlengd. De definitieve huisvesting is de verantwoordelijkheid
van Voedselbank zelf. De gemeente (VG) ondersteunt bij zoeken naar
mogelijkheden.
Conclusie: afgedaan

1203 Menging witte/zwarte scholen/wijken MD
College komt voor de Kadernota 2009 met concrete initiatieven om menging extra
te stimuleren in onderwijs en toewijzing van woningen; deze voorstellen voorleggen
aan de raad. (Motie B9/051)
Zie reactie bij actiepunt 1362
Conclusie: Afgedaan
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1209 Ark MD
Met het schoolbestuur van De Ark zal overleg plaatsvinden over de financiën t.a.v.
de toekomstige nieuwbouw
Het overleg met het schoolbestuur over de financiering nieuwbouw heeft
plaatsgevonden.
Conclusie: Afgedaan

1236 Jongerenwerk MD
In de tweede helft van 2009 wordt een beleidsnotitie over het jongerenwerk
voorgelegd. Daarin zal ook aandacht worden besteed aan het grijze gebied tussen
jeugdzorg en het jongerenwerk (VVD)
Het jongerenwerk is integraal onderdeel van het welzijnswerk dat in februari 2010
in de commissie samenleving is besproken.
Conclusie: afgedaan

1238 Kiezen voor jeugd MD
De suggestie om met smileys de voortgang te duiden zal worden meegenomen. Ook
dan aandacht voor een onderbouwing aan de hand van cijfers en feiten om het
effect te kunnen meten. In de volgende rapportage zal tevens de link met de Wmo
worden meegenomen en een verklarende lijst van afkortingen. Tevens zal een
kenniskaart worden toegevoegd.
In de voortgangsrapportage is rekening gehouden met suggesties rond smiley’s,
onderbouwing effecten en link met WMO. Behandeling vindt plaats in commissie
21 januari 2010.
Conclusie: afgedaan

1239 VIOS MD
Aan de Brijderstichting zal worden doorgegeven dat er in de commissie
belangstelling is om kennis te nemen van het project VIOS en de gemaakte film.
Er is een brief verstuurd, kopie brief in commissie 4 februari.
Conclusie: Afgedaan.

1257 Beleidsregels re-integratie HM
De beleidsregels zullen voorafgaand aan de begrotingsbehandeling worden
voorgelegd aan de commissie
1258 Uitstroom 6 maanden HM
De gegevens over wat er na zes maanden gebeurt met cliënten van re-integratie
zullen beschikbaar gesteld worden aan de commissie
De beleidsregels re-integratie en uitstroom na 6 maanden zijn nog niet gereed.
Conclusie: Door te geven

1261 Overdracht sportaccommodaties MD
Nagegaan zal worden of het juist is dat de overdracht van sportaccommodaties niet
doorgaat (CDA)
Dit is onderdeel van actiepunt 431.
Conclusie: afgedaan.
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1262 Kompas HM
De opmerkingen die de commissie via de mail aan de wethouder stelt over Stedelijk
Kompas zullen verwerkt worden in de nota.
1263 Kompas HM
De Wmo-raad zal om advies worden gevraagd over het Stedelijk kompas
De nota’s Stedelijk en Regionaal Kompas zijn vastgesteld in de raad van 17
december 2009.
Conclusie: Afgedaan

1265 Vernieuwingsexperiment Slachthuisbuurt HM
T.z.t. zal de commissie de evaluatie ontvangen van het vernieuwingsexperiment
huishoudelijke hulp Slachthuisbuurt
De voorbereidingen van het vernieuwingsexperiment “Marktplaats hulp bij het
huishouden, zorgruil en buurtdiensten” zijn in volle gang. Momenteel wordt
gewerkt aan een projectdefinitie met plan van aanpak, die in januari 2010 aan de
Commissie Samenleving zal worden voorgelegd. Voor het experiment zijn drie
wijken geselecteerd: Parkwijk, Slachthuisbuurt en het Centrum van Haarlem. In het
plan van aanpak zal ook rekening worden gehouden met een t.z.t. uit te voeren
evaluatie.
Conclusie: Afgedaan

1267 Wwb HM
In artikel 5 van de artikelsgewijze toelichting van de Beleidsregels terug- en
invordering verhaal Wet werk en bijstand zullen vermelde situaties worden
opgenomen.
In februari ontvangt de commissie nadere informatie
Conclusie: door te geven

1268 Wmo-bus HM
De commissie wordt uitgenodigd om in september met deze bus mee te rijden
Enkele commissieleden hebben gebruik gemaakt van de uitnodiging.
Conclusie: Afgedaan

1290 Actieplan huiselijk geweld HM
Alles wat SMART geformuleerd kan worden zal SMART worden geformuleerd
1291 Actieplan huiselijk geweld HM
De eerste voortgangsrapportage wordt verwerkt in het actieplan
Het opstellen van het actieplan (SMART geformuleerd) heeft vertraging opgelopen
door capaciteitsgebrek. Voorbereiding gestart, planning behandeling in maart/april.
Conclusie: door te geven

1292 Strategisch huisvestingsplan sport MD
In 2009 wordt een strategisch huisvestingsplan sport toegezonden aan de Raad
waarin de prioriteit en volgorde van diverse onderhoudswerkzaamheden wordt
vastgelegd en de vraag wat gebeurt met afgekeurde trainingsveld meegenomen
wordt
Dit is onderdeel van het uitwerkingsplan "agenda voor de Sport".
Conclusie: afgedaan.



11

1293 Hostel daklozen HM
De commissie wordt binnenkort ingelicht over het voorgenomen plan een hostel op
te zetten voor langdurig niet-verslaafde daklozen die in feite gehospitaliseerd zijn in
de nachtopvang
Over 2 maanden gaat dit hostel daadwerkelijk open. De Raad is hierover in het
derde kwartaal 2009 reeds over geinformeerd.
Conclusie: afgedaan

1295 Pim Mulier MD
In september wordt de commissie geïnformeerd over de financiële status van het
Pim Mulier project (VVD)
Onderhandelingen met belastingdienst inzake BTW belaste verhuur is afgerond. De
financiële stand van zaken wordt opgesteld. Behandeling is gepland in 1e kwartaal
2010
Conclusie: Afgedaan

1312 Openbaar vervoer HM
Voor de begroting 2010 een voorstel aanbieden voor verbetering openbaar vervoer
ouderen en gehandicapten
Dit actiepunt past binnen het bestaande beleid
Conclusie: Afgedaan

1314 WMO HM
Voor de begroting 2010 voorstel versnelling WMO voorleggen
Nota Wie wat bewaart heeft niets’ is behandeld in commissie op 14 januari en in
raad van 28 januari 2010.
Conclusie: Afgedaan

1322 Defibrillators BS
College stelt rapportage op over beschikbaarheid Defibrillators
In meeste openbare-, gemeentelijke gebouwen en sportverenigingen defibrillators
opgehangen. Wijkraden kunnen bij afd. Wijkzaken een voucheraanvraag (VROM)
indienen, zolang geld beschikbaar is.
Conclusie: Afgedaan

1323 Jeugdwerk MD
College doet voorstel voor Jeugdwerk Meerwijk
Jeugdwerk is onderdeel van de nota welzijnswerk.
Conclusie: afgedaan

1324 Onderwijs MD
College rapporteert resultaten overleg van 10 september over scholen
eigenbuurt/gemengde scholen en centrale toewijzing
Het rapport is met een begeleidend schrijven aangeboden aan de commissie. Zie
ook reactie bij actiepunt 1362.
Conclusie: Afgedaan
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1328 Armoedegelden HM
Uitgezocht zal worden hoe de armoedegelden verdeeld worden over cultuur, sport
en computers.
In januari heeft de commissie de nota ‘Kinderen doen mee’(reg.nr. SZW/bb
2009/234363) ontvangen. Hierin is dit actiepunt meegenomen.
Conclusie: Afgedaan

1329 Visie Welzijn HM
De visie Welzijn zal op 29 oktober in de commissie Samenleving en op 5 november
in de Raad behandeld worden. In een bijlage bij de visie wordt een voorbeeld
opgenomen van een prestatieplan.
De Nota ‘Welzijn op Orde’ is op 27 oktober door B&W vastgesteld. In deze Nota
is een format en focus voor de prestatieplannen van de welzijnsorganisaties
opgenomen.
Conclusie: Afgedaan.

1338 Rapportage Samenwerking UWV - gemeente HM
Wethouder zegt toe terug te komen op rapportage.
De voortgangsrapportage (reg.nr. 2009/209979) is in de commissie in november
behandeld.
Conclusie: Afgedaan

1339 Rapportage Armoede convenant HM
Ondertekening vindt plaats in september.
In februari wordt u de brochure armoedebeleid in Haarlem, waarin wij met een
aantal Haarlemse organisaties afspraken hebben gemaakt ten aanzien van de
gezamenlijke aanpak van de armoedebestrijding. Hierin is dit actiepunt
meegenomen.
Conclusie: Afgedaan

1340 Besteding Aboutaleb gelden HM
College bespreking voor begroting notitie over Besteding Aboutaleb gelden.
In januari heeft de commissie de nota ‘Kinderen doen mee’(reg.nr. SZW/bb
2009/234363) ontvangen. Hierin is dit actiepunt meegenomen.
Conclusie: Afgedaan

1341 Evaluatie voorposten Sociale dienst HM
Wethouder rapporteert over de evaluatie voorpost sociale dienst Slachthuisbuurt.
De B&W-nota (reg.nr. SZW/bb 2009/199298) over de wijkaanpak Sociale dienst is
besproken in de commissie in november
Conclusie: Afgedaan.

1342 Onderzoek City stewards HM
Na reces informeert de wethouder de raad over de uitslag van het onderzoek naar
de City Stewards.
Het B&W-besluit (reg.nr. SZW 2009/ 199299) is in de commissie van november
behandeld.
Conclusie: Afgedaan
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1343 Verordening Individuele voorzieningen HM
College komt binnenkort met aangepaste verordening Individuele voorzieningen
maatschappelijke ondersteuning 2010.
De verordening (reg.nr. DV/Wmo/ 210433) is in de raad van december vastgesteld.
Conclusie: Afgedaan

1351 Huisuitzetting/ huurachterstand HM
College dient aanvullende afspraken te maken met de woningcorporaties over niet
uithanden geven vorderingen huurschuld voor afronding interventietraject zoals
overeengekomen in convenant.
In februari ontvangt de commissie de evaluatie van het project preventie
huisuitzettingen, alsmede een voorstel voor een nieuw convenant
Conclusie: door te geven

1361 WIJ HM
Na 1 jaar vindt een evaluatie plaats van de Verordening Wet Investeren Jongeren
(CU-SGP).
In het 3e kwartaal 2010 wordt de evaluatie van de Verordening Wet Investeren
Jongeren (W.I.J.) na besluitvorming in het College aan de commissie samenleving
aangeboden.
Conclusie: door te geven

1362 Segregatie op scholen MD
Na de gehouden conferentie zal een bespreking over dit onderwerp in de commissie
volgen. Voor deze bespreking wordt het verslag van de conferentie geagendeerd
(zie ook 1203 en 1324).
Het verslag is ingediend. Overeenkomstig het verzoek volgt de bespreking in de cie.
De Commissie bepaalt wanneer
Conclusie: Afgedaan

1382 Wmo verordening HM
Bekeken zal worden of door middel van het opnemen van een algemene formulering
de verstrekking van aangepaste schaakspelen, muziekinstrumenten e.d. een
juridische basis in de verordening kunnen krijgen
Naar aanleiding van deze toezegging is onderzocht of een dergelijke bepaling
opgenomen kon worden in de verordening Wmo. De verordening is vervolgens
uitgebreid met de mogelijkheid tot toekenning cultuurvoorzieningen. (zie ook
artikel 6.4 van de verordening en de daarbij behorende toelichting). De
besluitvorming over de verordening door de Raad heeft plaatsgevonden op 17
december 2009 (zie ook punt 1046).
Conclusie: Afgedaan

1384 Dunamare MD
De financiële cijfers (jaarrekening) van Dunamare zullen 2 weken voor de
vergadering van 19-11 aan de griffie worden gezonden.
De jaarcijfers zijn 19 november 2009 in de commissie behandeld.
Conclusie: afgedaan
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1385 Segregatie MD
De gestelde vragen over witte en zwarte scholen worden op de agenda van de
commissie Samenleving gezet.
Betrekken bij behandeling verslag conferentie. Zie actiepunt 1362.
Conclusie: Afgedaan.

1397 Nazorg BS/HM
College wordt gevraagd inzicht te geven in de omvang van de groep ex-
gedetineerden, die nazorg van de gemeenten zou dienen te ontvangen en de
daarvoor beschikbaar gestelde middelen
Het onderzoek is afgerond. Een regionaal voorstel is in voorbereiding. Na
bespreking in BOPOF wordt dit aan commissie voorgelegd. Planning 2e kwartaal
2010.
Conclusie: door te geven

1399 Reserve projectenfonds CV
College wordt verzocht restant v € 314000 (verkoop kabel UPC) beschikbaar te
houden voor door de raad positief bestemde incidentele stimulering sociale of mij.
doelen en niet toe te voegen aan de algemene reserve.
Stand van zaken: (in begrotingsbehandeling mondeling toegelicht door college.)
Het restant van € 314.000 is bij de begrotingsbehandeling 2010 door de raad via het
verzamelamendement bestemd. Dit verzamelamendement is verwerkt in de
begroting 2010.
Conclusie: afgedaan

1402 Gezonde kinderen, gezonde toekomst! MD
College wordt verzocht scholen in de gelegenheid te stellen het predikaat Gezonde
School te verdienen door werk te maken van gezonde voeding en voorlichting op
dat gebied en hiervoor een prijs beschikbaar te stellen van € 1000. Criteria
uitwerken en in februari voorleggen aan de raad
In 3e kwartaal neemt het College een besluit over de criteria voor het predikaat
gezonde school. Dit kan daarna ter bespreking naar de commissie.
Conclusie: door te geven

1403 Maak er werk van (notitie loonkostensubsidies) MD/HM
College wordt verzocht z.s.m een notitie voor te leggen waarin mogelijkheden
worden aangegeven o.a. snel geld vrij te maken voor loonkostensubsidies en extra
subsidiemogelijkheden te zoeken om deze experimenten in 2010 mogelijk te maken.
Reactie college tijdens begrotingsbehandeling: Loonkostensubsidies maken op dit
moment al voor meer dan 50% deel uit van het Werkdeel Wwb: in 2009 zo’n 6 mln
voor Work First en zo’n 3 mln voor de ID-banen. Gelet op de bezuinigingen op het
Werkdeel, zoals aangekondigd op Prinsjesdag 2009, is het niet verstandig nog meer
budget vrij te maken om voor onze bijstandsgerechtigden een gedifferentieerd
aanbod aan arbeidsmarktinstrumenten te kunnen bieden.Wel willen wij in 2010 –
mede in het kader van het actieplan jeugdwerkloosheid – meer leerwerkbanen en
participatiebanen realiseren in de profit en non-profit sector.Op dit moment
overwegen wij aansluiting te zoeken bij een landelijk initiatief van Divosa
(vereniging van sociale diensten) om mee te doen aan een energiebesparend project
gekoppeld aan re-integratiedoelen.Het college staat positief tegenover de motie.
Conclusie: Afgedaan



15

1409 Sportgemeente MD
Verzoekt het college om te onderzoeken of Haarlem voldoende kan scoren op de 10
kernindicatoren , waardoor deelname aan de verkiezing van sportgemeente van het
jaar kansrijk is en hierover te rapporteren aan de gemeenteraad
De Sportnota is vastgesteld; het onderzoek naar thema en eventueel meedoen aan
verkiezing sportstad van het jaar is meegenomen als onderdeel van het stappenplan
"agenda voor de sport" (zie eerder)
Conclusie: afgedaan.

1413 Samenwerking UWV HM
Wethouder zegt toe binnenkort een overzicht voor te leggen aan de raad over de
samenwerking UWV
De voortgangsrapportage (reg.nr. 2009/209979) is in de commissie in november
behandeld.
Conclusie: Afgedaan

1416 Armoede convenant HM
Wethouder komt binnen afzienbare tijd met armoedeconvenant
In februari wordt u de brochure armoedebeleid in Haarlem, waarin wij met een
aantal Haarlemse organisaties afspraken hebben gemaakt ten aanzien van de
gezamenlijke aanpak van de armoedebestrijding. Hierin is dit actiepunt
meegenomen.
Conclusie: Afgedaan

1417 Waardering Zelforganisaties HM
College wordt gevraagd regelmatig een artikel in de stadskrant te wijden aan een
van de zelforganisaties over hun activiteiten en inzet
Over opzet en inhoud vindt afstemming plaats met het Haarlems Migranten
Platform en de Stedelijke Adviesraad Multiculturele Stad SAMS. In 2010 zal in het
kader van allemaal Haarlemmers aandacht besteed worden aan zelforganisaties.
Conclusie: Afgedaan

1418 Meer werk voor kwetsbare jongeren HM
College wordt opgedragen het initiatief te nemen om samen met alle
wooncorporaties een plan van aanpak op te stellen om meer kwetsbare jongeren
aan het werk te helpen en het plan eind januari voor te leggen aan de raad
Reactie college tijdens begrotingsbehandeling: Onlangs heeft de raad het Lokale
Actieplan Jeugdwerkloosheid ontvangen. Hierin geven wij veel aandacht aan het
realiseren van leerwerkplekken voor jongeren en extra begeleidingscapaciteit. Wij
hebben inmiddels een voorstel gekregen met betrekking tot het project in Meerwijk
en zullen dat op zijn merites beoordelen. Aan de strekking van deze motie wordt in
het bestaande beleid reeds uitvoering gegeven.
Conclusie: Afgedaan

1419 Meer Ruimte voor eigen Kracht HM
College wordt gevraagd het voornemen om twee ‘Eigen Kracht Conferenties’ te
financieren te verhogen naar 10 conferenties
De uitbreiding van de eigen kracht conferenties zal worden meegenomen in de
pakketmaatregel AWBZ. Zie ook reactie bij actiepunt 1422
Conclusie: Afgedaan
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1420 Behoud wijkcontactvrouwen HM
Het college wordt verzocht zich uit te spreken voor het behoud van
wijkcontactvrouwen en alles in het werk te stellen deze methode structureel in
Haarlem te blijven aanbieden
In Participatiebudget is € 200.000,- gereserveerd.
Conclusie: afgedaan

1421 Noodverband en snelverband HM
College wordt verzocht toe te zeggen per 1-1-2010 (z.s.m.) Plan van aanpak
pakketmaatregel AWBZ (b10/015)
Nota PvA pakketmaatregel AWBZ is toegezonden aan commissie (14 jan)
Conclusie: Afgedaan

1422 Formulierenbrigade HM
College wordt verzocht z.s.m. te rapporteren aan cie. Samenleving over plan van
aanpak voor het verbeteren van de formulierenbrigade als instrument in het
minimabeleid en duidelijke indicatoren te formuleren voor de resultaten van de
inzet.. Dekking benodigd budget via verzamelamendement
De formulierenbrigade start binnenkort met een derde groep die de opleiding
hiervoor gaat volgen. De kosten hiervan worden (opnieuw) gedekt uit het Werkdeel
Wwb. Een extra financiële inzet is dan ook niet nodig. Wij zoeken de verbetering
en versnelling op dit moment niet in verdere uitbreiding van de formulierenbrigade
maar in de uitbreiding van het project thuisadministratie, dat wordt uitgevoerd door
Humanitas en Kontext. Aan de strekking van deze motie wordt in het bestaande
beleid reeds uitvoering gegeven.
Conclusie: Afgedaan.

1423 Operatie geslaagd HM
College wordt opgedragen te zorgen voor een helder zicht op de ‘sociale kaart’ bij
alle in de gemeente en betrokken regio aanwezige en actieve hulpverlenende
instanties en op hun rol in de hulpverlening ; overleg en contact tussen partners te
bevorderen, opdat voor iedereen in Haarlem adequate efficiënte en effectieve
hulpverlening op maat kan en zal worden geboden
Het overzicht is opgenomen in uitwerkingsnota’s Kompas Haarlem en Kompas
Midden- en Zuid-Kennemerland en Haarlemmermeer
Conclusie: afgedaan

1443 Nota Beroep en Bezwaar HM
College zegt nota cie. Beroep en Bezwaar toe
De nota wordt behandeld in in de commissie samenleving van 4 maart a.s.
Conclusie: Afgedaan
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1444 Rentevergoeding HM
Rapportage rentevergoeding onterechte strafkorting
In maart volgt hierover nader bericht.
Conclusie: Door te geven

Het college van burgemeester en wethouders,

de secretaris, de burgemeester,
drs. N.M.J. Maan l.s. mr. B.B. Schneiders



Gaarne bij beantwoording ons kenmerk vermelden.
Bezoekadres: Grote Markt 2, Haarlem
www.haarlem.nl

Geachte heer, mevrouw,

Het college heeft op 17 november 2009 afgesproken dat zij de afdoening van moties
en toezeggingen in begin 2010 wil bespreken met de commissie teneinde voor de
verkiezingen zoveel mogelijk actiepunten af te doen. Onderstaand treft u een
overzicht aan van alle in de commissie Bestuur openstaande actiepunten met een
voorstel hoe met het actiepunt om te gaan. In de commissie van maart kan aan de
hand van deze lijst worden afgesproken welke actiepunten aan de volgende raad en
college worden doorgegeven.

860 Vastgoed JN
Wethouder zal de commissie schriftelijk laten weten waar de reserve uit
implementatieplan voor centrale sturing op vastgoed voor bedoeld is.
Bedoeld wordt de ‘reserve Vastgoed’, zijnde de reserve die in het leven is geroepen
om afwaarderingen a.g.v. het verlagen van boekwaarden van panden naar de
marktwaarde en omgekeerd, te dekken. Deze reserve wordt gevoed met netto-
opbrengsten van panden boven de boekwaarde. Zie verder de nota Reserves en
Voorzieningen, behorende bij de Kadernota 2008.
Conclusie: afgedaan

942 Precario CV
Raad wordt geinformeerd over de uitspraak van de Raad van State m.b.t. de
precarioheffing op kabels en leidingen
Er is nog geen uitspraak van de Raad van State over deze kwestie.
Conclusie: door te geven

943 Alternatieven beroep en bezwaarschriften HM
Er wordt een onderzoek gestart om te bezien of er andere mogelijkheden zijn voor
beroep- en bezwaarschriften WWB.

Retouradres Postbus 511, 2003PB Haarlem

Aan de commissie Bestuur

Datum
Ons kenmerk

Contactpersoon
Doorkiesnummer

E-mail

Betreft:

16 februari 2010
CS/BMO/2010/14111
P.S.A.M. Keersmaekers
023-5113008
nkeersmaekers@haarlem.nl

Voortgang en afdoening actiepunten
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Hiervoor zijn twee zaken uitgewerkt: start pilotproject premediation in 2009(1) en
keuze voor andere samenstelling van de commissie zonder wethouder (2). De
besluitvorming over de pilot heeft in het tweede kwartaal van 2009 plaatsgevonden,
per 1 november is gestart met de nieuwe werkwijze. Het besluit voor wijziging van
de samenstelling van de commissie is inmiddels genomen (reg.nr. 2009-186794) in
B&W en de financiële consequenties zijn in de begroting verwerkt.
Conclusie: afgedaan.

996 Uitstallingenbeleid BS
In het najaar zal het uitstallingenbeleid worden geëvalueerd. In deze evaluatie
wordt meegenomen dat alle burgers en ondernemers van een straat gelijktijdig
worden aangesproken
Het onderzoek is gestart. De resultaten zullen in overleg met Centrum
Managementgroep in 2010 in een nota aan de commissie worden voorgelegd.
Conclusie: door te geven

997 Coffeeshopbeleid BS
Als er landelijke ruimte komt voor experimenten op gebied van coffeeshopbeleid
wordt in Haarlem bezien of hier aan meegedaan gaat worden.
In afwachting van landelijk beleid. Er is een concept-wet in voorbereiding.
Conclusie: door te geven

1002 Gemeentelijk eigendom CV
De raad ontvangt een voorstel m.b.t. de bestemming van de (netto) opbrengst van
de daarvoor in aanmerking komende eigendommen van de gemeente.
Nadat inzicht is verkregen in de totale onderhoudsbehoefte op de langere termijn,
zal hierover een voorstel aan de raad worden gedaan. Verwachting is dat dit in het
2e kwartaal 2010 gebeurt.
Conclusie: door te geven.

1052 DOCK BS
Rapporteren aan de raad over de activiteiten die DOCK in Meerwijk-Centrum gaat
ontplooien om overlast te beperken
Is in commissie 10 december behandeld
Conclusie: afgedaan

1108 Lift Prinsenhof CV
Wethouder zal commissie schriftelijk informeren over de voortgang invalidelift
Prinsenhof
Dit wordt bezien in samenhang met de nieuwe huisvesting en het daarmee
samenhangende vertrek van een deel van de ambtenaren uit het stadhuis.
Conclusie: door te geven.

1225 t/m 1228 Vouchersysteem BS
-Periodiek zal een overzicht worden opgesteld van de uitgaven
bewonersondersteuning (incl. de gemandateerde uitgaven)
-De Raad bepaalt wat de toewijzing van de wijken van 2010-2011 is.
-Bezien zal worden of het bedrag dat de gemeente nu rekent bijgesteld kan worden.
-Gekeken zal worden naar de inspraak van representatieve organen
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Deze actiepunten zijn inmiddels afgedaan met de B&W nota ‘Evaluatie toepassing
vouchersysteem bewonersinitiatieven’ (WZ/GM 2009/237983). B&W nota is 5
januari 2010 in het college vastgesteld en ter kennisname naar de commissie
bestuur.
Conclusie: afgedaan

1231 Evaluatie bewonersondersteuning BS
De evaluatie van de bewonersondersteuning zal niet tegelijkertijd met de brief over
de bewonersondersteuning behandeld kunnen worden maar later omdat de
wijkraden hun verantwoording vóór 1 april moeten aanleveren. Daarna kan pas de
evaluatie worden gemaakt.
De verantwoording vanuit de wijkraden worden uiterlijk voor 1 april aangeleverd.
Na ontvangst kan de evaluatie van de bewoners ondersteuning gaan plaatsvinden.
Conclusie: door te geven

1269 Bewonersondersteuning BS
Aangegeven zal worden of de gelden voor bewonersondersteuning nu worden
uitgegeven
Dit wordt betrokken bij actiepunt 1231.
Conclusie: door te geven

1272 Cocensus CV
Schriftelijk zal de overschrijding van de begroting van Cocensus door o.a. veel
externe inhuur worden toegelicht. Op basis daarvan zal de commissie besluiten of
agendering van het jaarverslag nodig is.
In november heeft de raad ingestemd met een begrotingswijziging 2009, de
wijziging betreft een actualisatie van de personeelslasten van 51.000 €.
Conclusie: afgedaan

1307 Wet Dwangsom en Beroep BS
Het college dient de raad jaarlijks te rapporteren over de juridische kwaliteit
gemeentelijke organisatie
Rapportage uiterlijk eind februari 2010 voor het eerst in het college met cijfers over
bezwaarschriften, beroepzaken en klachten over 2009.
Conclusie: af te doen in commissie maart of door te geven.

1310 Westelijk Tuinbouwgebied BS
Intensivering handhaving Westelijk Tuinbouwgebied
Reactie college is in de brief van 28 september 2009 gegeven en aan de commissie
bestuur gestuurd voor de vergadering van 9 november 2009.
Conclusie: afgedaan

1321 Vuurwerkverkoop BS
College zal in het najaar een beleidsnota m.b.t. spreidingsbeleid vuurwerkverkoop
Inschrijvingen voor verkooppunten vinden plaats in de zomer. Beleidsnota hierover
in voorbereiding. Gereed voor inschrijvingen tbv verkooppunten jaarwisseling
2010/2011.
Conclusie: door te geven
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1337 Verkoop/verhuur Zijlsingel CV
Wethouder houdt raad op de hoogte over verkoop/verhuur Zijlsingel aan UVW.
De onderhandelingen zijn nog gaande. Het resultaat wordt t.z.t. in de commissie
gemeld.
Conclusie: door te geven

1348 Participatie Crematorium CV
College rapporteert over het onderzoek naar de participatie Crematorium.
Het voorstel voor de verkoop van het Haarlems aandeel in het Crematorium is van
de agenda van de commissie Bestuur teruggenomen. Een nieuw voorstel (reg.nr.
CS/CC 2010/9877) is door B&W vastgesteld.
Conclusie: afgedaan.

1357 Nieuwkomers markt BS
Wethouder zegt toe na te gaan of de firma Pel ongeoorloofd de komst van
nieuwkomers op de markt tegenhoudt (Fractie De Leeuw).
Elke nieuwkomer op de markt meldt zich aan bij de marktmeester of via het
inschrijfformulier voor een vergunning "standplaast weekmarkt". Bij dit traject is de
firma Pel niet betrokken. De firma Pel komt pas om de hoek als een nieuwkomer
toestemming van de marktmeester of een vergunning heeft gekregen om op de
markt te mogen staan. De markmeester neemt namelijk contact op met de firma Pel
om het aantal benodigde kramen voor een bepaalde marktdag door te geven. Firma
Pel zet dit aantal vervolgens neer waarbij Pel zelf langs de kooplieden gaat om het
bedrag voor het plaatsen van een kraam te innen.
Conclusie: afgedaan

1395 Bezuinigingen CV
De raad ontvangt uiterlijk 15 januari de inventarisatie bezuinigingen
Zie hiervoor de brief van het college aan de raad d.d. 12 januari 2010 (reg.nr.
CS/CC 2009/243413).
Conclusie: afgedaan

1396 Overzicht Solvabiliteit CV
De voorstellen worden meegenomen in de inventarisatie van de ombuigings-
mogelijkheden (zie actiepunt 1395).
Conclusie: afgedaan

1398 Bezuinigingen sociaal, solide, duurzaam CV
Verzoekt het college de bezuinigingen die noodzakelijk zijn te inventariseren met als
leidraad het continueren van de vier hoofdpunten van het coalitieakkoord Sociaal
en Solide
Zie hiervoor de brief van het college aan de raad d.d. 12 januari 2010 (reg.nr.
CS/CC 2009/243413).
Conclusie: afgedaan

1400 Geen Strategisch budgetteren RKC CV
Het college wordt voorgesteld aan het eind van paragraaf 1.7 van de
programmabegroting 2010-2014 de zin toe te voegen: “het budget van de
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rekenkamercommissie, materieel raadsbudget en budget griffie valt buiten deze
systematiek van strategisch budgetteren.
De motie wordt uitgevoerd.
Conclusie: afgedaan

1404 Toegankelijke Website MD
College wordt verzocht i.o.m. City Marketing Haarlem en organisaties van het
Haarlemse bedrijfsleven de gemeentelijke website volgens de richtlijn voor
toegankelijkheid in te richten , teneinde toegankelijkheid en gebruiksvriendelijkheid
van de website te waarborgen.
Uit recent onderzoek in de gemeente komt een redelijke tevredenheid met de
huidige website naar voren. Toch geven de positie op de Overheidsmonitor-ranglijst
en de reacties van gebruikers nog aanleiding tot verdere verbetering. Momenteel
voeren we met City Marketing Haarlem besprekingen om een gemeenschappelijke
startpagina voor de stad Haarlem te ontwikkelen. Het zal in de praktijk een
afweging zijn in geld/capaciteit en kansen om de effectiviteit van de site te
vergroten. In het tweede kwartaal 2010 kunt u nadere voorstellen verwachten.
Op 21 januari 2010 ligt er een voorstel bij de commissie bestuur voor het vrijmaken
van IP-gelden voor het maken van een gemeenschappelijke portal gemeente/CMH.
Conclusie: afgedaan.

1412 Verzamelamendement CV
Tijdelijke Tuinen, Formulieren brigade, Millennium, HIT, Overige initiatieven
incidentele stimulering soc./mij. doelen.(Indien middelen over, deze te bestemmen
door de raad)
Het verzamelamendement is verwerkt in de begroting 2010.
Conclusie: afgedaan

1415 Probleemjongeren MD
Wethouder zegt notitie Probleem jongeren toe
N.a.v. de situatie rond Prisma zal op 16 februari een notitie besproken in het
College over probleemjongeren waarna de commissie deze nortitie krijgt
toegezonden.
Conclusie: afgedaan

1425 Projectrisico’s JN/CvV
Wethouder zegt overzicht van de risico's bij projecten op te nemen in overzicht
bezuinigings-mogelijkheden
Het college zal hierover in het eerste kwartaal 2010 rapporteren.
Conclusie: door te geven

1432 Digitaliseren vergunningenparkeren MD
Wethouder zegt toe vraag over systeem 2e auto's en truc 2e auto als bedrijfsauto
registreren te beantwoorden.
Op dit moment wordt onderzocht of de voorwaarden op dit punt moeten worden
aangepast.
Conclusie: door te geven



6

1433 Vergoeding bij rampen BS
wethouder zegt informatie toe over alg. regeling financiele vergoedingen vanuit rijk
bij kosten door plaatsvinden ramp
Hier is een circulaire ‘Inwerkingtreding Besluit rijksbijdragen bijstands- en
bestrijdingskosten’ van 1 mei 2002 van het ministerie van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties van toepassing. Kort gezegd: er bestaat geen vergoeding voor
‘voorzienbare’ incidenten, wel een (gedeeltelijke) vergoeding voor unieke
incidenten en rampen. Als er sprake is van een uniek incident of ramp wordt per
geval beoordeeld welke vergoeding wordt gegeven.
Conclusie: afgedaan

1434 Minimum/maximum contracten BS
Uitzoeken gang van zaken rond afsluiten minimum / maximumcontracten (BRW)
Per abuis werd gesproken over het aanpassen van de minimum/maximum
contracten, er wordt bedoeld het omzetten van zogenaamde ‘nulurencontracten’in
minimum/maximum contracten. Nulurencontracten zijn niet toegestaan. De
formatieve consequenties zijn ingepast in de uitwerking van de nieuwe werkwijze
Jeugdgezondheidszorg (normeringen), waardoor geen negatieve financiele
consequenties voor het budget ontstaan. Er is geen sprake van nadeel voor de
werknemers.
Conclusie: afgedaan

1435 Spaarnepoort BS
Wethouder informeert cie. als er meer duidelijkheid is over huisvesting
Spaarnepoort (GGD)
De huisvestingskosten van de VRK, specifiek Spaarnepoort, worden door de VRK
zelf nog onderzocht. De VRK streeft ernaar om dit inzicht in de jaarrekening 2009
te verschaffen.
Conclusie: door te geven

1437 Rapport Bouwleges CV
Wethouder zegt toe bij andere gemeente te zullen informeren naar implicaties van
de invoering van de mogelijkheden per m2.
Eind september 2009 heeft het ministerie van VROM bekend gemaakt dat de Wet
algemene bepalingen omgevingsrecht (Wabo) niet op 1 januari 2010 in werking
treedt. De vertraagde invoering van de Wabo is ook van betekenis voor de
legesverordening, onderdeel bouwleges. De bestaande verordening blijft namelijk
van kracht totdat de Wabo is ingevoerd. Dat betekent dat er nu in ieder geval geen
wijzigingen in tariefstructuur en grondslag van het tarief plaatsvinden.
Als de Wabo van kracht wordt (naar verwachting medio 2010) zal voor het
onderdeel bouwleges een wijziging van de legesverordening vastgesteld moeten
worden. In die gewijzigde verordening zullen, naast de wettelijke elementen uit de
Wabo, ook een aantal aanbevelingen uit het doelmatigheidsonderzoek verwerkt
worden (mogelijkheid van korting bij gecombineerde aanvragen en/of digitale
aanvragen, mogelijkheden van een degressief stelsel en mogelijkheden van een
andere grondslag (m2) voor het tarief). Hiervoor worden in het tweede kwartaal
(afhankelijk van de invoering van de Wabo) nadere voorstellen gepresenteerd.
Conclusie: Door te geven (komt terug bij nieuwe voorstellen voor de
legesverordening, onderdeel bouwleges).
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1438 Digitaliseringsplan CV
Wethouder zegt strategisch digitaliseringsplan toe aan cie. voor eerste kwartaal
2010
en 1439 Digitaliseringsplan 2 CV
Wethouder zegt antwoord toe op vraag over opensource en betaalde updates en zal
melden indien startkrediet < € 700000
De besluitvorming over het strategisch digitaliseringsplan zal naar verwachting in
het 2e kwartaal van 2010 kunnen plaatsvinden.
Conclusie: door te geven.

1440 GBA: toezending uitvoeringsregels aan Raad BS
Wethouder zegt toe de nadere regels art. 2 GBA te sturen naar Raad, waarin ook
lijst is opgenomen van partijen die gebruik mogen maken van de basisadministratie.
De uitvoeringsregels zijn inmiddels door het college vastgesteld. Het collegebesluit
inclusief het informatiebeveiligingsplan GBA en Waardedocumenten (inclusief
privacyreglement en een aantal bijlagen) wordt ter bespreking toegestuurd aan de
commissie Bestuur. De eventuele opmerkingen van de commissie Bestuur
betreffende deze stukken worden meegenomen als input bij het opstellen van het
gemeentebrede informatiebeveiligingsplan inclusief privacyreglement.
Conclusie: afgedaan

1443 Nota Beroep en Bezwaar HM
Het college zegt nota cie. Beroep en Bezwaar toe
De nota is behandeld in de commissie samenleving op 14 januari jl.
Conclusie: afgedaan

Het college van burgemeester en wethouders

de secretaris, de burgemeester,



Gaarne bij beantwoording ons kenmerk vermelden.
Bezoekadres: Grote Markt 2, Haarlem
www.haarlem.nl

Geachte heer, mevrouw,

Het college heeft op 17 november 2009 afgesproken dat zij de afdoening van moties
en toezeggingen in begin 2010 wil bespreken met de commissie teneinde voor de
verkiezingen zoveel mogelijk actiepunten af te doen. Onderstaand treft u een
overzicht aan van alle in de commissie Beheer openstaande actiepunten met een
voorstel hoe met het actiepunt om te gaan. In de commissie van maart kan aan de
hand van deze lijst worden afgesproken welke actiepunten aan de volgende raad en
college worden doorgegeven.

84 Verkeerslichten MD
Verkeerslichteninstallatie: in cie. SB wil de wethouder praten over vermindering
van het aantal verkeerslichteninstallaties en de kosten die hiermee gepaard gaan.
De actualiteit heeft de wens om te komen tot een discussie omtrent een
vermindering van het aantal verkeerslichten achterhaald. Inmiddels wordt bij iedere
te vervangen verkeerslichteninstallatie kritisch onderzocht of de noodzaak van
verkeerslichten nog aanwezig is. Deze werkwijze heeft er inmiddels toe geleid dat
op 8 plaatsen de verkeerslichten zijn verwijderd.
Conclusie: Afgedaan

865 Verkeersveiligheid parkeergarage Cronjé MD
Wethouder gaat na wanneer de plannen rondom verkeersveiligheid parkeergarage
Cronjé wordt vrijgegeven (SP).
Dit actiepunt is een half jaar geleden reeds uitgevoerd. Een aantal maatregelen is
genomen om de verkeersveiligheid rondom de Cronjégarage te verbeteren
Conclusie: Afgedaan

Retouradres Postbus 511, 2003PB Haarlem

Aan de commissie Beheer

Datum
Ons kenmerk
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Doorkiesnummer

E-mail

Betreft:

16 februari 2010
CS/BMO/2010/14111
P.S.A.M. Keersmaekers
023-5113008
nkeersmaekers@haarlem.nl

Afdoening moties, amendementen en toezeggingen 2006 - 2010



2

1000 Speelruimteplan MD
De gemeenteraad ontvangt in het najaar 2008 de nota Speelruimteplan. In dit plan
wordt ook de realisering van zandbakken meegenomen.
De afhandeling van dit actiepunt wordt overgedragen aan het nieuwe college
Conclusie: door te geven

1049 Binnenkant schouwen MD
Nagaan schouwen binnenkant panden.
Dit actiepunt is ontstaan n.a.v. het project De Rode Loper. Wanneer er wordt
verzocht om aan de binnenkant te schouwen, niet in het kader van de handhaving
maar i.v.m. het onstaan van schade ten gevolge van bouwwerkzaamheden, is dat
onderdeel van het project.
In algemene zin is in het integrale handhavingsbeleid vastgesteld dat er geen
schouw van de binnenkant plaatsvindt.
Conclusie: Afgedaan

1084 PvA Haarlem Klimaatneutraal MD
Wethouder gaat in contact treden met NUON om klanten op vrijwillige basis een
prepaid systeem aan te bieden, om te praten over de schuldhulpverleningskwestie
en kijken of er ook andere mogelijkheden zijn voor het inzichtelijk maken van
energieverbruik (motie 9/1)
De ondertekening van het convenant heeft plaatsgevonden op 12 december tijdens
het bezoek van de Kopenhagen express.
Conclusie: afgedaan

1090 Fietsenstalling Smedestraat openingstijden MD
Kijken naar mogelijke uitbreiding van openingstijden fietsenstalling Smedestraat
(VVD).
De openingstijden zijn uitgebreid. Dit actiepunt is uitgevoerd
Conclusie: Afgedaan

1109 Dijk Spaarndam MD
Wethouder zal samen met bewoners zoeken naar oplossingen en zal met politie
bekijken waar de borden geplaatst moeten worden (PvdA).
Dit actiepunt wordt uitgevoerd. In overleg met de dorpsraad is een enquête
opgesteld en uitgezet. De resultaten daarvan zijn door O en S verwerkt en zijn
besproken met de dorpsraad. Er wordt nu gewerkt aan een plan van aanpak.
Conclusie: Afgedaan

1137 Nicolaasbrug MD
Wethouder zegt toe de commissie te informeren over de voortgang inzake de
Nicolaasbrug (GL)
Zie actiepuntnr. 828 commissie Ontwikkeling:
828 Scheepmakers kwartier CV
Weth. Van Velzen zegt toe mogelijke alternatieven te zoeken voor de fietsbrug.
De gemeente heeft een subsidieverzoek met alle daarbij horende informatie
ingediend bij de provincie. Op dit moment is er nog reactie ontvangen vanuit de
provincie. De afhandeling van dit actiepunt wordt derhalve overgedragen aan het
nieuwe college
Conclusie 828: door te geven
Conclusie: 1137 schrappen
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1166 Kwaliteit Raaksbruggen MD
Wethouder wordt verzocht informatie te geven wat een eventueel gewenste hogere
kwaliteit inhoudt inzake de Raaksbruggen (CDA)
Voor de Raaksbruggen is voorlopig gekozen voor tijdelijke maatregelen. De
discussie over de kwaliteit wordt daarmee op dit moment overbodig en desgewenst
gevoerd in het kader van een te ontwikkelen rotonde.

Conclusie: Afgedaan

1174 Bomenbeheer MD
Het college zal de raad jaarlijks informeren over het totaal aantal verdwenen en
bijgeplante bomen en de omvang van het groenareaal, bij de kadernota of één van
de andere jaarlijkse p&c-documenten.
Het past binnen het beleid en zal worden opgenomen in het jaarverslag 2009
Conclusie: Afgedaan

1253 openbaar vervoer MD
Het college wordt opgedragen het kaartje 'voor 1 euro heen en terug' op korte
termijn te realiseren (motie 13/3).
De afhandeling van dit actiepunt wordt overgedragen aan het nieuwe college. De
gemeente is volop in gesprek met de provincie. De provincie beveelt aan een
koppeling te zoeken met het nieuwe Stationsplein
Conclusie: door te geven

1279 Dierenwelzijnsbeleid MD
wethouder Divendal zegt toe de commissie te informeren over de planning van het
dierenwelzijnsbeleid
De Commissie besluit donderdag 21 januari of de nota in de Raad wordt
vastgesteld.
Conclusie: Afgedaan

1287 Bomenlijst per wijk MD
Een lijst van monumentale bomen, ingedeeld op wijkniveau wordt gemaakt (D66)
Dit actiepunt is uitgevoerd. De lijst is ingedeeld op wijkniveau en via de Website
toegankelijk.
Conclusie: Afgedaan

1289 Stationsplein taxistandplaats MD
Navraag wordt gedaan of in de ontwikkelingen stationsplein een standplaats voor
de taxi's van Connexxion is opgenomen (CDA)
Dit actiepunt wordt uitgevoerd. Er is parkeerruimte op de zgn Kiss en Ride strook,
ook voor de WVG taxi
Conclusie: Afgedaan

1298 Haarlem Hoog.Laag parkeren MD
Verzoek aan de wethouder om te kijken naar de suggesties van de bewoners voor de
oplossing van de parkeerproblemen bij de flats Haarlem Hoog en Haarlem Laag
(PvdA)
Dit actiepunt is uitgevoerd, enkele parkeerplaatsen voor vrachtwagens zijn ingeruild
voor gewone parkeerplaatsen.
Conclusie: Afgedaan
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1300 City Shuttle promotie MD
Wethouder zegt toe bij de evaluatie de kwestie van marketing gelden mee te zullen
nemen (VVD)
De afhandeling van dit actiepunt wordt doorgegeven aan het nieuwe college
Conclusie: door te geven

1301 Onderhoud Schalkwijk MD
Wethouder zegt toe contact op te zullen nemen met de VVE om en en ander toe te
spitsen en de punt van de VVD mee te nemen (VVD)
Op korte termijn wordt een aantal verbeteringen in het openbaar gebied,
winkelcentrum en parkeergarage als onderhoud uitgevoerd om de aantrekkelijkheid
van het gebied als winkel- en verblijfsgebied te verbeteren.
Conclusie: Afgedaan

1303 Langebrug, portacabin MD
wethouder zegt toe dat een antwoord komt bij de vervolgstap inzake de centrale
afstandsbediening van de bruggen (AP)
Vervanging portacabin wordt betrokken bij het project Centrale Afstandsbediening.
Aangezien er geen sprake zal zijn van permanente aanwezigheid van een
brugwachter, wordt onderzocht of een (arbotechnisch verantwoorde) bedienpost kan
worden gemaakt in plaats van de Portacabin.
Conclusie: door te geven

1305 Rapportage Groen Datacenter CV
Het college onderzoekt de mogelijkheid de gemeentelijke servers onder te brengen
bij een klimaatneutraal datacenter
De mogelijkheden worden onderzocht. Gedacht wordt aan samenwerking met
Haarlemmermeer. Binnen de (gezamenlijke) aanbesteding voor het nieuwe
datacentrum wordt duurzaam ondernemen als criterium meegenomen.
Conclusie: Afgedaan.

1317 Ondergronds parkeren MD
Voorstel inzetten OPH middelen voor ondergronds parkeren.
T.a.v. gemeentelijke inzet voor ondergrondsparkeren wordt de bestendige
gedragslijn gevolgd. Waar nodig wordt nagegaan fo dergelijke oplossingen kunnen
worden opgenomen in de stichtingskosten of grondexploitatie en/of alternatieve
dekkingsbronnen. De huidige OPH-gelden zijn reeds gekoppeld aan projecten.
Conclusie: Afgedaan

1327 Parkeren Reinaldahuis MD
College rapporteert over besprekingen rond wijkcontract m.b.t. parkeerproblemen
rond Reinaldahuis.
De beantwoording van dit actiepunt zal plaatsvinden door middel van een B&W-
nota waarbij tevens een kostenschatting zal worden gevoegd zodat direct een keuze
kan worden gemaakt voor een uitwerkingsrichting. Dit is nu in voorbereiding
Conclusie: door te geven
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1334 Inmeten boten met vignet MD
Inmeten boten met vignet zal vanaf oktober plaatsvinden door eigen personeel.
Project is momenteel in uitvoering. Wordt afgerond voor 1 april 2010.
Conclusie: Afgedaan

1346 Evaluatie communicatie Tunnelstudie MD/JN
Voor begroting 2010 komt wethouder met evaluatie van de communicatie rond de
Tunnelstudie Zuidtangent.
In de evaluatie communicatie tunnelstudie ligt de nadruk op de wijze waarop de
participatie is vormgegeven. Dat komt breed aan de orde en wordt meegenomen in
de nieuwe inspraak en participatienota, die momenteel in ontwikkeling is.
Conclusie: Afgedaan

1350 Parkeren Oostzijde van de stad CV
De wethouder zegt toe te zullen zoeken naar alternatieve parkeermogelijkheden in
de omgeving van de Nieuwe Gracht.
De afhandeling van dit actiepunt wordt overgedragen aan het nieuwe college.
Er is een zoekopdracht uitgezet
Conclusie: door te geven

1356 Raaksrotonde MD
Wethouder zegt toe na te gaan of het klopt dat de provincie niet op de hoogte is dat
de provinciale subsidie wordt verlaagd (D66).
Dit is besproken in de commissie van 19 november jl.
Conclusie: Afgedaan

1358 Zwerfvuil Pim Mulier MD
Wethouder zegt toe na te gaan of het klopt dat de sportverenigingen op het
sportpark worden belast met ophalen van zwerfvuil rondom de wegen en in het
sportpark (CDA).
Het regulier onderhoud van het groen en bestrating ook buiten de hekken ligt bij
SRO. Volgens SRO is elke vereniging verplicht op het sportpark zelf het zwerfvuil
te ruimen en de prullenbakken te legen.
Conclusie: Afgedaan

1359 acties HVVP MD
Wethouder zegt toe met een brief te komen waarin hij aangeeft welke actiepunten
zijn geformuleerd op basis van de behandeling van het HVVP inde commissie welke
beoordeeld of zij dit voldoende vindt.
De afhandeling van dit actiepunt wordt overgedragen aan het nieuwe college
Conclusie: door te geven

1367 Ontwerp Overtonstraat, bomen JN
Wethouder zegt toe na te zullen gaan hoe wordt omgegaan met toezeggingen inzake
overleg met bewoners (GL)
Sinds het ontstaan van dit actiepunt is door een deel van de bewoners aangegeven
dat er grote behoefte was aan een heroverweging van de inrichting van de straat. Dit
gegeven heeft er toe geleid dat de gemeente een bredere aanpak van de straat met de
bewoners heeft besproken.
De stand van zaken is nu als volgt: Uit eigen onderzoek en een onafhankelijk
bomenonderzoek blijkt dat er een aantal bomen een levensverwachting korter dan
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vijf jaar, en een aantal korter dan tien jaar heeft. Daarmee blijkt dat de helft van de
bomen in de straat een levensverwachting hebben korter dan tien jaar. Tevens is er
bij vrijwel alle bomen structureel overlast van boomwortels.
Het voorlopig ontwerp is in inspraak geweest en momenteel worden de
inspraakreacties verwerkt. Mocht het nog vast te stellen definitief ontwerp
aanleiding geven tot het kappen van bomen, kan en mag dit niet gebeuren zonder
herplantplicht. Overigens zal dan ook de reguliere kapvergunning procedure moeten
worden doorlopen. (Dit antwoord is middels format onderweg naar
commissieleden).
Conclusie: Afgedaan

1370 Verkeerssituatie fietsers Kleine Houtweg JN
Wethouder zegt toe navraag te doen naar de onveilige situatie voor fietsers op de
Kleine Houtweg (D66).
Dit punt is donderdag 21 januari in de commissie besproken
Conclusie: Afgedaan

1373 Voorstel trafohuis Philip Frankplein JN
Wethouder geeft aan dat de alternatieven voor de inrichting van het Philip
Frankplein de volle aandacht heeft van het college.
De bouwaanvraag is door Liander ingetrokken. Er is overleg met betrokkenen en
direct belanghebbenden. Er wordt nader onderzoek gedaan en een wordt voorstel
uitgewerkt.
Conclusie: door te geven

1375 HOV knelpuntanalyse JN
Wethouder zegt toe dat de commissie over een paar maanden over de volledige
knelpuntanalyse wordt geïinformeerd
De afhandeling van dit actiepunt wordt overgedragen aan het nieuwe college
Conclusie: door te geven

1378 Watermeters CV
Wethouder zegt toe om een notitie op te stellen over watermeters (GL)
De huidige systematiek voor de rioolheffing in de gemeente Haarlem betreft een
vast bedrag per eigendom. Deze huidige heffingssystematiek is eenvoudig,
eenduidig, heeft hiermee lage inningskosten en hierdoor zijn de inkomsten
maximaal gewaarborgd. Er zijn alternatieve heffingssystematieken mogelijk,
hetgeen uiteindelijk een bestuurlijke keuze is waarbij meerdere belangen dienen te
worden afgewogen.
Voorstel: door te geven.

1379 Nagtzaambrug MD
Wethouder zegt toe voor een antwoord te zullen zorgen m.b.t. een alternatief voor
de betonblokken (De Leeuw)
Na de vorstperiode worden de tijdelijke betonblokken vervangen door een
definitieve (lage) band om rijbaan en voetpad van elkaar te scheiden.
Conclusie: Afgedaan
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1380 W. Boothstraatpark MD
wethouder zegt toe schriftelijk te antwoorden op de vraag over de nieuwe inrichting
van het parkje (SP/PS)
De bewoner, de heer Faken, die mede namens zijn buren, in november, via de
Commissie Beheer vragen gesteld heeft over aanpassen van DO, is zeer tevreden
met hoe de realisatie verlopen is en de aanpassingen die zijn doorgevoerd.
Conclusie: Afgedaan

1381 Liewegje boomstronken MD
Wethouder zal kijken of de boomstronken teruggeplaatst kunnen worden om
parkeren op het grasveldje te voorkomen
Opdracht is verstrekt om in plaats van de boomstronken hekken te plaatsen om
parkeren in de berm tegen te gaan. Gekozen is voor hekken om onderhoud
(grasmaaien) efficiënter te kunnen uitvoeren.
Conclusie: Afgedaan

1388 Hot Spots MD
Wethouder Divendal komt met een notitie over de verkeerveiligheid
Haarlem kent op dit moment drie black spots waarvan er 1, te weten
Briandlaan/Stresemannlaan al is aangepakt, de black spot
Kennemerplein/Kruisweg/Staten Bolwerk wordt meegenomen in de reconstructie
van het stationsplein.
Ten slotte wordt de de black spot Nieuwe gracht/Nassauplein op korte termijn
aangepakt door middel van tijdelijke maatregelen. De eventuele verbreding van de
Nassaubrug (waarmee een structurele oplossing wordt beoogd) zal in het nieuwe
college worden geagendeerd.
Conclusie: Afgedaan

1405 Millenniumdoelen MD
Verzoekt het college om direct na het kerstreces van 2009 met een programma te
komen met acties en activiteiten om de Haarlemse jeugd bewust te maken en te
betrekken bij Millenniumdoelen. Het benodigd budget van 25.000 uit het
verzamelamendement.
Actieplan jongeren is in voorbereiding. Dit wordt geïnitieerd en getrokken door
raadsleden met ambtelijke ondersteuning.
Conclusie: Afgedaan

1406 Lange Brug MD
College wordt opgedragen in 2010 met voorstellen te komen een veilige, snelle,
comfortabele fietsroute te ontwerpen van de Schalkwijkerstraat tot de Gedempte
Oude gracht
De afhandeling van dit actiepunt wordt overgedragen aan het nieuwe college
Conclusie: door te geven

1407 Nachttrein MD
College wordt opgedragen zich bij de provincie hard te maken voor bevordering
van de aansluiting van Haarlem op het nachtnet
Dit actiepunt heeft voortdurende aandacht.
Conclusie: Afgedaan
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1408 Platwalsen streetprint GOG MD
College wordt opgedragen het klinkerpatroon op de fietspaden op de gedempte
Oude Gracht, tussen de Raaks en het Groot Heiligland, plat te walsen. Dekking uit
bestaande voorziening onderhoud fietspaden
De uitvoeringskosten van het verwijderen van de streetprint zijn ook door een
onafhankelijke
partij op 130.000 euro geraamd. De Commissie zal hierover nog een besluit dienen
te nemen.
Conclusie: door te geven

1429 Herhaalmotie: transferium Haarlem Oost II JN
College wordt opgedragen het parkeerterrein nabij station Haarlem Spaarnwoude /
Ikea in te richten als transferium/ park& ride en het parkeren daar goedkoper te
maken dan aan het strand en in de Haarlemse (binnen) stad
1430 Transferium trekt meer bezoekers naar binnenstad JN
College wordt opgedragen op korte termijn aanvullende parkeergelegenheid in de
omgeving van station Spaarnwoude te realiseren, eventueel door aanleg tijdelijke
parkeerruimte op braakliggende terreinen langs of in de buurt van het spoor.
Parkeren daar intensief te promoten en te onderhandelen met NS (en Ikea) over
goedkoop treinkaartje .
De afhandeling van deze actiepunten wordt overgedragen aan het nieuwe college
Conclusie: door te geven

1441 Meeuwenoverlast MD
Stop de meeuwenoverlast
Vanaf begin 2010 zal de gemeente starten met een actieve informatiecampagne via
de gebruikelijke informatiekanalen. Voorts dient de gemeente een onderbouwde
aanvraag in voor ontheffing van de Flora- en Faunawet in bij het Ministerie van
LNV.
Conclusie: Afgedaan

1442 Stadsnatuurpark MD
Ontwerp Stadsnatuurpark als opiniestuk voorleggen aan cie.
De afhandeling van dit actiepunt wordt overgedragen aan het nieuwe college
Voorstel: door te geven

Het college van burgemeester en wethouders,

de secretaris, de burgemeester,
drs. N.M.J. Maan l.s. mr. B.B. Schneiders



Gaarne bij beantwoording ons kenmerk vermelden.
Bezoekadres: Grote Markt 2, Haarlem
www.haarlem.nl

Geachte heer, mevrouw,

Het college heeft op 17 november 2009 afgesproken dat zij de afdoening van moties
en toezeggingen in begin 2010 wil bespreken met de commissie teneinde voor de
verkiezingen zoveel mogelijk actiepunten af te doen. Onderstaand treft u een
overzicht aan van alle in de commissie Ontwikkeling openstaande actiepunten met
een voorstel hoe met het actiepunt om te gaan. In de commissie van maart kan aan
de hand van deze lijst worden afgesproken welke actiepunten aan de volgende raad
en college worden doorgegeven.

186 Stadsschouwburg CV
Dhr. Reeskamp verzoekt om extra aandacht bij de exploitatie van de Schouwburg.
De nota over de cultuurpodia die voor 2/11 a.s. staat geagendeerd gaat over de
huur van o.a. de Schouwburg, niet over de exploitatie. Wethouder Van Velzen
bekijkt toch wat hij kan doen.
Is aangeboden aan de commissie van 21 januari 2010.
Conclusie: Afgedaan

572 Voorbereidingsbesluit terrein KG Schalkwijk JN
Nagegaan zal worden of aan de herplantplicht is voldaan en hoe de nieuwe
bebouwing daarin past.
Het aantal te herplanten bomen voor het KG terrein zoals
afgesproken in het Masterplan KG (2005) bedraagt 106. Dit aantal staat ook
genoemd in de vastgestelde gebiedsvisie Schalkwijk Midden. De definitieve tekst
in GV Schalkwijk Midden luidt: De gebiedsvisie legt een minimum aantal van 230
te planten boven vast voor het Middengebied. De aantallen zijn verdeeld over het
KG-terrein (106) stuks, de Kennedylaan (40) stuks en het zuidelijk stuk van de

Retouradres Postbus 511, 2003PB Haarlem

Aan de commissie Ontwikkeling
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groene slinger (84 stuks). Deze plantopgave moet er toe leiden dat na
herstructurering er meer bomen in het Middengebied staan dan op dit moment. In
de profielen van de hoofdwegen zijn aparte groenstroken voor bomen gereserveerd
met de bedoeling op termijn ook de kwaliteit en groeikansen van bomen te
garanderen
Conclusie: Afgedaan

629 Connexxionterrein JN
Motie 2007-7/24 Ogen open voor de woonwagens - Wethouder zegt toe actief op
zoek te zullen gaan naar alternatieve locatie woonwagens Connexxionterrein. Het
resultaat wordt voorgelegd aan commissie Ontwikkeling, bewoners woonwagens en
bewonersgroep Connexxionterrein.
Het onderzoek naar een alternatieve locatie van de standplaatsen wacht op
besluitvorming over het bestemmingsplan Waarderpolder.
Conclusie: door te geven.

637 Wonen in kantoren JN
Wethouder zegt toe te zullen komen met een plan van aanpak Wonen in kantoren.
De leegstand in kantoren is in Haarlem beperkt. Daar, waar kantoren langer
leegstaan heeft de markt er de afgelopen jaren op ingespeeld om er tijdelijk
bedrijfsruimte in te vestigen in de vorm van bedrijfsverzamelgebouwen
en/of hebben er (deels) al transformaties plaatsgevonden naar de functie wonen. In
metropoolregio Amsterdam verband wordt regionaal inzichtelijk wat de
ruimtebehoefte in de regio zal zijn tot 2040. Hierover zullen de gemeente nieuwe
afspraken maken in 2010. Dit zou tot bijstelling van de Haarlemse behoefte kunnen
leiden. In dat geval zou een plan van aanpak van tijdelijke invulling of
transformatie naar andere functies tot een plan van aanpak kunnen leiden.
Conclusie: door te geven

742 Programmamanagement Waarderpolder BS
Na een jaar zal inzicht gegeven worden in de besteding van het geld dat aan de
promotie van de Waarderpolder is besteed in de vorm van een tussentijdse
rapportage. Ook wordt uitgezocht hoeveel geld in het verleden met deze post was
gemoeid.
Het gevraagde overzicht is opgesteld en maakt onderdeel uit van de evaluatie
ontwikkeling Waarderpolder. Deze wordt in februari behandeld in het college en
vervolgens aan de commissie aangeboden.
Conclusie: door te geven

743 Leegstand JN
Schriftelijk zal worden geantwoord op de vraag hoe het komt dat de leegstand in
2007 groter is dan de raming i.r.t. opbrengsten afvalstoffenheffing en
reinigingsrecht (pag. 38) (GL)
Haarlem was in 2007 als heffingsgrondslag overgestapt naar een zogenaamde
tijdstipbelasting. Dat wil zeggen dat de woonsituatie per 1 januari van het jaar
bepalend is voor het feit of er belasting moet worden bepaald. Dus op 1 januari
leegstand is voor het hele jaar leegstand.
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Haarlem nam hierin een uitzonderingspositie in. Daarom is met ingang van 2009
besloten weer terug te gaan naar een tijdvakbelasting. Er wordt dan belasting
betaald voor het tijdvak dat er gebruik wordt gemaakt van een perceel.
Conclusie: afgedaan

745 Berap JN
Een precieze onderbouwing van het overschot van € 3 miljoen, warvan € 1,5
miljoen niet is verantwoord, zal worden toegezonden aan de commissie.(PvdA)
Na het ontstaan van dit actiepunt (eind 2007) bij de behandeling van de
bestuursrapportage is het onderzoek naar de kostendekkendheid van bouwleges
gestart. In 2009 is het onderzoek naar bouwleges afgerond, zie nota 2009/149238.
Deze is op 24 september in de raad behandeld.
Conclusie: afgedaan.

765 Doe-tuinen MD
College zal onderzoeken op welke plekken in de stad nieuwe 'Doe-tuinen' kunnen
worden gerealiseerd. Rapportage in cie. Ontwikkeling (Motie 7)
Wenselijkheid en mogelijkheden worden meegenomen in Recreatienota. Zie ook
actiepunt 1410.
Conclusie: 765 vervalt, 1410 door te geven

828 Scheepmakers kwartier CV
Weth. Van Velzen zegt toe mogelijke alternatieven te zoeken voor de fietsbrug.
De gemeente heeft een subsidieverzoek met alle daarbij horende informatie
ingediend bij de provincie. Op dit moment is er nog reactie ontvangen vanuit de
provincie. De afhandeling van dit actiepunt wordt derhalve overgedragen aan het
nieuwe college
Conclusie: door te geven

835 Monumentenlijst JN
De wethouder zal schriftelijk uitleg geven over de zgn. spoedprocedure (D66)
Is in de commissie van december afgedaan.
Conclusie: Afgedaan

840 Sturing op vastgoed JN
De commissie zal jaarlijks op de hoogte gehouden worden van wat de gemeente
heeft afgestoten of gaat afstoten.
Jaarlijks wordt een overzicht opgesteld bij de jaarrekening. Voor 2008 bij
jaarrekening nog niet gedaan. Een overzicht met verkopen volgt bij jaarrekening '09
Conclusie: Afgedaan

844 Marktgeldverordening BS
Over ongeveer een half jaar zal de burgemeester overleggen met de Vereniging van
Ambulante Handel
De huidige marktgeldverordening is aangepast voor 2010. Deze is 17 december
2009 door de raad vastgesteld.
Conclusie: Afgedaan.
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848 Schouwburg CV
Met een (mogelijk geheime) brief zal de Raad bij de Kadernota geïnformeerd
worden over de sponsoring (als apart traject) (CDA)
De stand van zaken inzake sponsoring schouwburg wordt betrokken bij de
afsluiting van het bouwkrediet schouwburg en de nota huurgerelateerde kosten
schouwburg. Beide nota's worden in februari in het College van B&W behandeld.
Conclusie: door te geven

850 DO Schalkstad JN
Het college komt met een onderbouwd voorstel voor het fietsverkeer (ventwegen)
Dit komt terug bij de uitwerking van het DO.
Conclusie: door te geven

852 Grexwet JN
Een overzicht van de belangrijkste veranderingen en de consequenties voor het
beleid in Haarlem door de Grexwet zal worden opgesteld (CU-SGP)
De belangrijkste wijzigingen zijn toegelicht in de raad en opgenomen in de
Implementatienota Wro (2008/18146)
Conclusie: Afgedaan

875 sloopvergunning voor fietsenstalling Cremerstraat 104 JN
Nagegaan wordt wat er aan de hand is rond het niet verlenen van een
sloopvergunning van de fietsenstalling Cremerstraat 104 zolang er geen
bouwvergunning is toegekend.
De sloopvergunning is reeds op 22-11-2007 verleend. Echter de bouwvergunning
voor het bouwen van twee woningen op deze plaats is door B&W geweigerd op 17-
01-2008 i.v.m. strijd met parkeerbeleid en bouwbesluit. Sindsdien is geen nieuwe
aanvraag ingediend.
Conclusie: Afgedaan

894 Provinciehuis JN
De commissie zal worden geïnformeerd over de ontwikkelingen bij het
Provinciehuis (D66)
Ontwikkelingen worden meegenomen in de bestemmingsplannen terzake. Het
ontwerp Bestemmingsplan Houtplein/Wagenmakerslaan is in de commissie van 10
december behandeld. Het BP Frederikspark volgt in het tweede kwartaal van 2010.
Conclusie: door te geven

895 Woonwagens Waarderveld JN
Ruim voor de zomer zal nadere informatie over alternatieve
huisvestingsmogelijkheden voor de woonwagens Waarderveld ontvangen (VVD)
Bij de besluitvorming over het vast te stellen bestemmingsplan Waarderpolder zal
het college nader ingaan op de huisvestingsmogelijkheden voor de woonwagens
van het Waarderveld. Het bestemmingsplan wordt in de maand februari
geagendeerd voor de commissievergadering.
Conclusie: afgedaan
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1024 Structuurvisie Maatschappelijke Voorzieningen JN/HM
College wordt opgedragen per wijk, buurt en stadsdeel aan te geven wat minimaal
gewenst is aan "ontmoetingsplekken" zodat bij uitwerking beleid er heldere visie
ligt, van waaruit keuzes gemaakt kunnen worden. (2008-K8/17)
De concept-structuurvisie wordt in de vergadering van 21 januari besproken.
Conclusie: Afgedaan

1117 Dreefschool alternatieven JN
Voor de raadsvergadering ontvangt de commissie een schriftelijke toelichting op de
alternatieven voor de locatiekeuze De Dreefschool.
De tijdelijke lokalen voor de Dreefschool zijn inmiddels op het parkeerterrein bij
het Frederikspark geplaatst. De voorlopige voorzieningen die ingediend waren bij
de rechtbank zijn allemaal afgewezen. De bodemprocedure loopt nog.
Conclusie: Afgedaan

1130 Cultuurverkenner CV
Een notitie zal worden opgesteld over de werkwijze van de cultuurverkenner (div
fracties)
Er wordt een cultuurmakelaar ingezet. In de commissie van 4 februari zal dit
worden medegedeeld/toegelicht.
Conclusie: Afgedaan

1134 Hotelboot ligplaats MD
Een eventuele ligplaats voor een (lowbudget) hotelboot zal nader worden
onderzocht (PvdA en PS)
Er is geen aanvraag bekend en lage prioriteit; behandeling gepland in 3e kwartaal
2010.
Conclusie: door te geven

1159 Amphitrite JN
College wordt gevraagd in overleg met Amphitrite op zoek te gaan naar definitieve
locatie en te bezien of verplaatsing een bijdrage kan leveren aan oplossen
parkeerproblemen. De gemeenteraad ontvangt voor het einde van 2009 hierover
een plan. (Motie 15/2)
In de vergadering van 21 januari jl. heeft de commissie Ontwikkeling de wethouder
verzocht op de huidige, tijdelijke locatie van Amphitrite te komen met een voorstel
voor definitieve vestiging van Amphitrite in combinatie met scouting De Brug.
Conclusie: afgedaan.

1161 Ateliers CV
College wordt verzocht om in het overleg met corporaties bij mogelijke overdracht
te betrekken de wenselijkheid aantal ateliers beter te benutten en zonodig uit te
breiden; wenselijkheid betaalbare ateliers te realiseren en heldere communicatie te
geven over opbouw huurprijzen. (Motie 16/2)
Het overleg met de woningcoöperaties is gevoerd. Met een brief aan de raad zal dhr
Van Velzen in februari 2010 de raad informeren over de stand van zaken m.b.t. de
kunstenaarsateliers.
Conclusie: door te geven
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1162 Urbanmuziek CV
De raad wordt binnen zes maanden geïnformeerd over het onderzoek of
urbanfeesten op een veilige wijze georganiseerd kunnen worden in Haarlem. (motie
16/4)
Het Patronaat programmeert kleinschalige urban events. Gelet op de huidige situatie
bij het Patronaat kan voorlopig geen sprake zijn van grootschalige urban feesten.
Conclusie: Afgedaan

1163 Oefenruimten CV
De gemeenteraad ontvangt een voorstel over hoe het overzicht van beschikbare
oefenruimten voor amateur-podiumkunst incl. de aan gebruik verbonden
verhuurkosten en voorwaarden op de website toegankelijk gemaakt kan worden.
(Motie 16/5).
Overzicht wordt meegenomen in de nota Strategisch/ niet-strategisch bezit
Vastgoed (niet wonen) en verschijnt in april.
Conclusie: door te geven

1168 Roodenburgstraat bouwterrein JN
Wethouder speelt de vraag door naar collega wethouder Nieuwenburg inzake stand
van zaken bouwterrein (CU-SGP).
De ontwikkelcombinatie (Pre Wonen) heeft toegezegd dat voorafgaand aan de
uitvoering van het bouwplan zij in contact zal treden met de bewoners van de
Rodenburgstraat.
Conclusie: Afgedaan

1180 Gestippeld wonen JN
College wordt verzocht actief te onderzoeken of in Haarlem in samenwerking met
woningcorporaties een project met gestippeld wonen voor ouderen kan worden
opgezet en de gemeenteraad hierover binnen een jaar te informeren. (Motie
B9/038)
Dit onderwerp kan in de commissievergadering van februari worden afgedaan.
Conclusie: Afgedaan

1186 Werkplan wonen JN
Bij de evaluatie van de financiële afspraken transformatie-overeenkomst en bij het
ontwikkelingsprogramma 2010-2014 zullen wensen van de raad worden
meegenomen. (Motie B9/052)
Het werkplan wonen is in voorbereiding en verschijnt in april.
Conclusie: door te geven

1244 DSK-terrein JN
Een notitie zal worden opgesteld over de projecten die mogelijk in de problemen
komen door stagnering in de bouw a.g.v. de kredietcrisis
Notitie met problemen over voorgang projecten wordt opgesteld. 1e kwartaal,
separate nota of als onderdeel van het jaarwerk in de raad.
Conclusie: door te geven.
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1255 Volvogarage JN
Bij de ontwikkelaar zal de ontwikkeling van het bouwblok tegenover de
Volvogarage aan de Randweg worden nagegaan. Verkeersafwikkeling is een
aandachtspunt (D66)
Bedoeld wordt de AWVN lokatie die door HBB wordt herontwikkeld. Er wordt
momenteel een verkeersonderzoek uitgevoerd, dat in concept inmiddels besproken
is met de gemeente Heemstede, de bewonersvereniging en wijkraad. De uitkomst
van het verkeersonderzoek wordt meegenomen bij de beantwoording van de
zienswijzen.
Conclusie: Afgedaan

1273 W. Dreesplantsoen JN
Een notitie wordt opgesteld om verduidelijking te geven incl. informatie over het
bouwplan W. Dreesplantsoen
Momenteel wordt door de ontwikkelaar van het bouwplan (Pré Wonen) nader
onderzoek verricht naar de parkeeroplossing en de ruimtelijke kwaliteit van het
plan. Het plan dat in het verleden door de buurt is opgesteld wordt door Pré Wonen
betrokken bij de nadere uitwerking. Zodra er meer informatie is zullen wij daarover
rapporteren.
Conclusie: door te geven.

1274 Toegankelijkheidsregeling Cultuur CV
Schriftelijk zal de wethouder terugkomen op precieze benaming van de
Toegankelijkheidsregeling Cultuur en de besteding (PvdA)
Benaming en besteding van de toegankelijkheidsregeling Cultuur worden
opgenomen in een integrale nota over de besteding van kabelgelden.
Conclusie: door te geven

1284 AWVN-lokatie aanhouden JN
Nagegaan zal worden of het mogelijk is de procedures aan te houden (D66).
Voor het bouwplan dient een oude WRO vrijstellingsprocedure, artikel 19, lid 2 te
worden gevoerd. (door afdeling Stadszaken, Ruimtelijke Plannen) Om deze
vrijstelling te kunne verlenen dient er een gedegen ruimtelijke onderbouwing te
worden gemaakt. Het knelpunt zit in boom, welke gekapt moet worden, waartegen
veel weerstand uit de omgeving is. Nadat hierover meer duidelijkheid is, wordt de
vrijstellingsprocedure voortgezet. De bouwaanvraag procedure wordt aangehouden
totdat er duidelijkheid is over de boom.
Conclusie: door te geven

1285 AWVN-lokatie inspreker JN
De vragen van dhr. Berkelmans worden meegenomen in de beantwoording van de
schriftelijke vragen van D66 (D66).
Ingediende zienswijzen worden bij de belangenafweging van het college
meegenomen en ter bespreking aan de commissie gestuurd.
Conclusie: door te geven
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1311 Woningkrant MD/JN
Gratis Woningkrant voor ouderen
Woonservice heeft uitdraai digitale woonkrant voor ouderen geregeld.
Conclusie: afgedaan

1318 Overzicht Huurprijzen JN
Voorleggen aan de raad van een overzicht huurprijzen gemeentelijk Vastgoed
Overzicht huurprijzen: Het overzicht is in voorbereiding en verschijnt in 2e kwartaal
2010
Conclusie: door te geven

1330 Brinkmann CV
Inzicht zal geboden worden in de financiële onderbouwing van de plannen voor de
Brinkmann én naar een actuele financiële onderbouwing van het stadskantoor.
Tevens toegezegd in de commissie van 27 augustus 2009.
De financiële onderbouwing stadskantoor is per brief verstrekt. De gebiedsvisie
Brinkmann wordt afgerond. Behandeling verwacht in 1e kwartaal 2010.
Conclusie: door te geven

1331 AWVN-locatie bouwplan JN
In de commissie zal het plan besproken worden voordat de bouwvergunning wordt
afgegeven.
Het bouwplan zal middels een B&W nota aan de commissie ter bespreking
voorgelegd.
Conclusie: door te geven

1336 Overzicht ateliers CV
Na reces legt wethouder overzicht vraag en aanbod ateliers voor aan raad.
Een overzicht van vraag en aanbod van ateliers wordt in de brief over ateliers
opgenomen zie 1161.
Conclusie: door te geven

1344 Evaluatie monumenten beleid JN
Voor begroting 2010 evaluatie pilot monumentenbeleid inclusief motie Hoera een
monument.
De evaluatie van de pilot aanwijzing monumenten is reeds uitgevoerd en als B&W-
nota in 2009 vastgesteld, waarna ook de 2e cluster is vastgesteld en met de 3e
cluster in februari wordt aangevangen.
Conclusie: Afgedaan
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1347 Rapportage Scharrelbosje JN
Wethouder komt met rapportage over stand van zaken rond motie Scharrelbosje.
Momenteel wordt door de ontwikkelaar van het bouwplan (Pré Wonen) nader
onderzoek verricht naar de parkeeroplossing en de ruimtelijke kwaliteit van het
plan. Het plan dat in het verleden door de buurt is opgesteld wordt door Pré Wonen
betrokken bij de nadere uitwerking. Zodra er meer informatie is zullen wij daarover
rapporteren.
Conclusie: door te geven. (zie ook actiepunt 1273)

1349 Heldringstraat JN
Contact zal worden opgenomen met Ymere na.v. het gestelde door bewoners
complex Heldringstraat. Het resultaat zal worden teruggekoppeld aan de
commissie.
Dit is besproken in de commissie van 10 december 2009.
Conclusie: Afgedaan

1352 Vaardagen BS
Schriftelijk antwoord zal worden gegeven op de vraag in hoeverre er volledig
gevaren kan worden in Haarlem tijdens de Vaardagen en of bruggen geen
belemmering vormen (VVD).
Voor de vaardagen is een evenementenvergunning afgegeven. In die vergunning is
geregeld dat het vaarwater Spaarne in de binnenstad evenemententerrein is en uit
dien hoofde gestremd voor doorvaart.
Conclusie: Afgedaan

1355 Bos en Vaartschool JN
Een notitie over de Bos en Vaartschool met plan en tekeningen voor de uitbreiding
van 12 naar 22 lokalen op de locatie Bos wordt toegezonden aan de commissie
(D66).
Het bouwplan is nog in ontwikkeling en verschijnt naar verwachting in 3e kwartaal
2010.
Conclusie: door te geven

1389 Bestemmingsplan 023 JN
De door GL gevraagde groeninventarisatie van het oostelijk deel zal worden
toegezonden aan de commissie.
Het bestemmingsplan 023 is inmiddels vastgesteld door de raad.
Conclusie: Afgedaan

1390 Bestemmingsplan Liewegje JN
Voor de raadsbehandeling ontvangt de commissie een memo met o.a. uitleg
procedure en proces naar provincie, wijzigingsbevoegdheid, historie terrein Van
Elk en uitleg kwestie caravan Van Giesbergen
Dit wordt meegenomen bij de vaststelling van het bestemmingsplan, naar
verwachting in het 2e kwartaal 2010.
Conclusie: door te geven
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1391 Geldigheid jurisprudentie JN
De commissie ontvangt informatie over de geldigheid van jurisprudentie (weinig
afhankelijk van datum) en valide rechtspraak (AP)
Jurisprudentie blijft geldig tot er een eventuele nieuwe uitspraak is die afwijkt van
eerdere uitspraken. De jurisprudentie mbt het begrip goothoogte, waarover het in
betreffende vergadering bij het BP Leidsebuurt over ging, is bijgevoegd.
Conclusie: Afgedaan

1392 Krelageterrein JN
De commissie ontvangt nadere informatie over het Krelageterrein
Dit wordt meegenomen bij de vaststelling van het bestemmingsplan, naar
verwachting in het 2e kwartaal 2010.
Conclusie: door te geven

1393 Bestemmings-plan Leidsebuurt JN
De vragen van CU-SGP inzake goot, verschil bij en rechte dakopbouw worden
schriftelijk beantwoord
Dit wordt meegenomen bij de vaststelling van het bestemmingsplan, naar
verwachting in het 2e kwartaal 2010.
Conclusie: door te geven

1394 HFC Haarlem MD
Een schriftelijke onderbouwing van het aan HFC Haarlem overgemaakte bedrag
van € 430.000 wordt verstrekt aan de cies Ontw en Samenl (VVD)
Cies/raad hebben een schriftelijke toelichting en onderbouwing ontvangen.
Conclusie: Afgedaan

1401 De Tijdelijke Tuinen van DEO MD
College wordt opgedragen om i.o.m. projectontwikkelaar het Deoterrein tijdelijk
open te stellen voor de wijk, waarbij de gemeente een faciliterende en adviserende
rol heeft en hier voor 25000 euro beschikbaar te stellen.
Het overleg met de ontwikkelaar heeft plaatsgevonden. De raad is per brief op 15
januari geïnformeerd.
Conclusie: Afgedaan

1410 Doe-tuinen - MD
College wordt verzocht om op korte termijn met een voorstel te komen waarin
nieuwe locaties voor de Doetuinen worden aangewezen.
Bij de actualisatie van de recreatienota Haarlem zullen de Doe-tuinen worden
opgenomen. Daarnaast zal bij het opstellen van de gebiedsvisies gekeken worden
naar geschikte locaties.
Conclusie: door te geven

1424 Stimuleringsbijdragen JN
Wethouder zegt overzicht Stimuleringsbijdragen rijk tbv projecten toe
De B&W nota Tijdelijke stimuleringsregeling woningbouw 2009 (reg. nr:
2009/232795) is op 14 januari jl. in de commissie aan de orde geweest.
Conclusie: Afgedaan
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1426 Aanwijzingen Monumenten JN
Wethouder zegt aandacht voor de problemen bij aanwijzing als monument toe.
In de evaluatienota aanwijzing monumenten cluster I van 2009 zijn de ervaringen
en knelpunten aangegeven bij de aanwijzing. Deze ervaringen zijn meegenomen in
de aanwijzing van de 2e cluster en worden weer meegenomen in de voorgenomen
3e cluster.
Conclusie: Afgedaan

1427 Huisvesting grote gezinnen JN
Het college wordt verzocht samen met corporaties in kaart te brengen hoeveel grote
gezinnen (5+) wonen in een woning < 80m2; te komen met voorrangvoorstellen en
binnen een half jaar te rapporteren aan de raad
Het aantal grote gezinnen in kleine woningen wordt in kaart gebracht. Eventuele
voorstellen voor voorrang worden meegenomen bij de implementatie van de nieuwe
Huisvestingswet per 1 januari 2011.
Conclusie: door te geven

1428 Plan van Aanpak verduurzaming huurwoningen-voorraad JN
Renoveer duurzaam, Beperk CO2 reductie en Schep daarmee banen. College wordt
verzocht i.k.v. convenant over duurzaamheid de Haarlemse woningcorporatie
dringend te verzoeken om op de kortst mogelijke termijn een definitief plan van
aanpak in te dienen om volgend ambtsjaar van start te gaan met verduurzaming van
de huurwoningenvoorraad (B10/031)
Het Convenant Haarlem klimaatneutraal is op 12 december 2009 door de
corporaties mede ondertekend. Ze hebben de toezegging gedaan 30 %
energiebesparing in alle groot onderhoud en renovatieprojecten te realiseren.
Inmiddels is de vraag bij de corporaties uitgezet om met een samenhangend plan
van aanpak te komen. Het punt is in gezamenlijk overleg tussen de corporaties
opgenomen, De verwachting is dat het eerste kwartaal een conceptprogramma is
opgesteld.
Conclusie: door te geven

1445 Anterieure overeenkomst JN
Een aparte notitie zal gewijd worden aan de term 'anterieure overeenkomsten' nav
ontwerp- bestemmingsplan Zomerzone-Zuid.
Notitie volgt in 1e kwartaal.
Conclusie: door te geven

Het college van burgemeester en wethouders,

de secretaris, de burgemeester,
drs. N.M.J. Maan l.s. mr. B.B. Schneiders
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Indicatie

Bij afzonderlijke besluiten van 20 juni 2001 heeft appellant sub 1 (hierna: het college) aan
appellanten sub 2 bouwvergunning verleend voor het vergroten van de vierde verdieping van
de panden op de percelen [locaties] te Haarlem (hierna: de percelen). Bij besluit van 4
december 2001 heeft het college het daartegen door [partij] gemaakte bezwaar ongegrond
verklaard. Bij uitspraak van 15 november 2002, verzonden op 18 november 2002, heeft de
rechtbank te Haarlem (hierna: de rechtbank) het daartegen door [partij] ingestelde beroep
gegrond verklaard en dat besluit vernietigd.

Uitspraak

200206544/1. Datum uitspraak: 25 juni 2003 AFDELING BESTUURSRECHTSPRAAK
Uitspraak op het hoger beroep van: 1. het college van burgemeester en wethouders van
Haarlem, 2. [appellanten sub 2], wonend te Haarlem, appellanten, tegen de uitspraak van de
rechtbank te Haarlem van 15 november 2002 in het geding tussen: [partij], wonend te
[woonplaats] en appellant sub 1. 1. Procesverloop Bij afzonderlijke besluiten van 20 juni 2001
heeft appellant sub 1 (hierna: het college) aan appellanten sub 2 bouwvergunning verleend
voor het vergroten van de vierde verdieping van de panden op de percelen [locaties] te
Haarlem (hierna: de percelen). Bij besluit van 4 december 2001 heeft het college het
daartegen door [partij] gemaakte bezwaar ongegrond verklaard. Bij uitspraak van 15
november 2002, verzonden op 18 november 2002, heeft de rechtbank te Haarlem (hierna: de
rechtbank) het daartegen door [partij] ingestelde beroep gegrond verklaard en dat besluit
vernietigd. Deze uitspraak is aangehecht. Tegen deze uitspraak hebben het college bij brief
van 9 december 2002, bij de Raad van State ingekomen op 11 december 2002, en appellanten
sub 2 bij brief van 23 december 2002, bij de Raad van State ingekomen op 24 december 2002,
hoger beroep ingesteld. Deze brieven zijn aangehecht. Bij brief van 24 februari 2003 heeft
[partij] een memorie ingediend. De Afdeling heeft de zaak ter zitting behandeld op 8 mei
2003, waar het college, vertegenwoordigd door mr. A.F. van Heusden-Verhoef, ambtenaar der
gemeente, en appellanten sub 2, vertegenwoordigd door [gemachtigden], bijgestaan door mr.



M.E. Biezenaar, advocaat te Haarlem, zijn verschenen. Daar is ook [partij] gehoord,
bijgestaan door [gemachtigde]. 2. Overwegingen 2.1. De percelen zijn gelegen binnen een
gebied dat is aangewezen als beschermd stadsgezicht in de zin van de Monumentenwet 1988.
2.2. Ten tijde van de beslissing op bezwaar gold ter plaatse een als bestemmingsplan geldende
Verordening, vastgesteld krachtens artikel 43 van de Woningwet 1901, waarin geen
bebouwingsvoorschriften zijn opgenomen, zodat de voorschriften van de gemeentelijke
bouwverordening van toepassing zijn. Ingevolge artikel 2.5.24 van de gemeentelijke
bouwverordening mag de hoogte van een bouwvergunningplichtig bouwwerk niet meer
bedragen dan 15 meter. De bouwplannen zijn daarmee niet in strijd. 2.3. Ingevolge artikel 51,
eerste lid, van de Woningwet houden burgemeester en wethouders de beslissing omtrent de
bouwvergunning aan, indien er geen grond is om de vergunning te weigeren en de aanvraag
een bouwwerk betreft, behorend tot een beschermd stads- of dorpsgezicht in de zin van de
Monumentenwet 1988, waarvoor nog geen ter bescherming daarvan strekkend
bestemmingsplan geldt. Ingevolge artikel 51, derde lid, van de Woningwet, voor zover thans
van belang, kunnen burgemeester en wethouders de bouwvergunning verlenen, indien het
bouwplan niet in strijd is met het in voorbereiding zijnde, ter bescherming van het
beschermde stads- of dorpgezicht strekkende bestemmingsplan en vooraf van gedeputeerde
staten de verklaring is ontvangen dat zij tegen het verlenen van de vergunning geen bezwaar
hebben. 2.4. Het college heeft aan appellanten sub 2 op de voet van die bepaling
bouwvergunningen verleend, na ontvangst van de op 15 mei 2001 door gedeputeerde staten
afgegeven afzonderlijke verklaringen van geen bezwaar. 2.5. Ten tijde van de beslissing op
bezwaar was het bestemmingsplan “Koninginnebuurt” in voorbereiding. Dit bestemmingsplan
is door de gemeenteraad op 15 november 2000 vastgesteld, op 12 juni 2001 door
gedeputeerde staten goedgekeurd en op 13 december 2001 in werking getreden. 2.6.
Ingevolge dat bestemmingsplan geldt ter plaatse de bestemming “Gemengde doeleinden”.
Ingevolge artikel 6, eerste lid, onder b, van de planvoorschriften mag de goothoogte niet meer
bedragen dan op de kaart staat aangegeven. Op de plankaart is ter plaatse een goothoogte van
11 meter aangegeven. Ingevolge artikel 6, eerste lid, onder c, mag de hoogte van gebouwen
niet meer bedragen dan 3,5 meter boven de op de kaart aangegeven goothoogte. Ingevolge
artikel 6, eerste lid, onder d, moeten de gebouwen met een kap worden afgedekt. Ingevolge
artikel 6, tweede lid, onder c, zijn burgemeester en wethouders bevoegd vrijstelling te
verlenen van het bepaalde in het eerste lid, onder d, voor platte afdekkingen. Ingevolge artikel
1, onder 19, wordt onder een kap verstaan een uitwendige scheidingsconstructie onder een
hoek van meer dan 400 en minder dan 750 met het horizontale vlak. Ingevolge artikel 2,
eerste lid, aanhef en onder d, wordt bij de toepassing van de planvoorschriften de hoogte van
een gebouw gemeten tussen het hoogste punt van de afdekking of zich daarboven bevindende
gevelgedeelten – uitgezonderd schoorstenen, antennes, borstweringen en andere
ondergeschikte dakopbouwen – en het peil. Ingevolge artikel 2, eerste lid, aanhef en onder f,
wordt bij de toepassing van de planvoorschriften de goothoogte van een bouwwerk gemeten
tussen het peil en de bovenkant van de goot c.q. de druiplijn, het boeibord of een daarmee
gelijk te stellen constructiedeel. 2.7. Appellanten betogen tevergeefs dat de rechtbank een
onjuiste uitleg heeft gegeven aan de in de planvoorschriften gehanteerde term goothoogte. De
rechtbank heeft met juistheid overwogen dat uit artikel 2, eerste lid, aanhef en onder f,
voortvloeit dat het college terecht de hoogte van het platte dak van de vierde woonlaag,
gelegen op een hoogte van 14,3 meter, als goothoogte heeft aangemerkt. Ter zitting is uit de
bouwtekening gebleken dat het hemelwater via een regengoot van het platte dak van de vierde
woonlaag naar de bestaande goot ter hoogte van de derde woonlaag wordt gevoerd. De
conclusie is dan ook dat de goothoogte van het bouwplan in strijd is met artikel 6, eerste lid,
onder b, van de planvoorschriften. 2.8. Anders dan appellanten betogen, wordt door deze
uitleg de vrijstellingsbepaling voor platte afdekkingen niet zinledig, aangezien deze

http://www.wetboek-online.nl/wet/Woningwet/artikel 43.html


vrijstelling nog steeds is vereist voor platte afdekkingen waarbij de maximale goothoogte van
11 meter niet wordt overschreden. Het betoog van appellanten dat het bouwen van een
dakopbouw in de vorm van een kap boven goothoogte veelal niet meer mogelijk zal zijn, kan,
wat daarvan ook zij, aan het voorgaande niet afdoen. 2.9. Met betrekking tot het betoog van
appellanten sub 2 dat bij de door de rechtbank gegeven uitleg van het bestemmingsplan
onvoldoende in aanmerking is genomen de omstandigheid dat de bestaande dakopbouwen een
goothoogte hebben die ligt boven de maximaal toegestane hoogte van 11 meter, wordt
overwogen dat dat niet meebrengt dat voor de bouwplannen bouwvergunning kon worden
verleend, nu de bouwplannen, zoals het college ter zitting heeft bevestigd, de mogelijkheden
die het in het bestemmingsplan neergelegde bouwovergangsrecht biedt ruim te boven gaan.
2.10. Terecht heeft de rechtbank derhalve overwogen dat de bouwplannen in strijd zijn met
artikel 6, eerste lid, van de ten tijde van het nemen van de beslissing op bezwaar vastgestelde,
maar nog niet in werking getreden, planvoorschriften en dat appellant sub 1 de vergunning
derhalve in strijd met artikel 51, eerste lid, van de Woningwet heeft verleend. 2.11. Het hoger
beroep is ongegrond. De aangevallen uitspraak dient te worden bevestigd. 2.12. Voor een
proceskostenveroordeling bestaat geen aanleiding. 3. Beslissing De Afdeling
bestuursrechtspraak van de Raad van State Recht doende in naam der Koningin: bevestigt de
aangevallen uitspraak. Aldus vastgesteld door mr. R.W.L. Loeb, Voorzitter, en mr. T.M.A.
Claessens en mr. J.E.M. Polak, Leden, in tegenwoordigheid van mr. A.M. van Meurs-Heuvel,
ambtenaar van Staat. w.g. Loeb w.g. Van Meurs-Heuvel Voorzitter ambtenaar van Staat
Uitgesproken in het openbaar op 25 juni 2003 47-398.


